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AK Parti İzmir Milletvekili Ceyda Bölünmez Çankırı, İzmir gündemini Ege Telgraf TV’de
değerlendirdi. Kentte yaşanan ağır sorunlar üzerinden yerel yönetimleri adeta topa tuttu

“POLİTİZE”programında Yağmur Daştan’ın
sorularını yanıtlayan Ceyda Bölünmez Çankırı,
kentin öne çıkan başlıklarını değerlendirdi.
İzmir’in sorunları üzerinden yerel yönetimleri
eleştiren Çankırı, “Başkanların koltuklarında 6
ayı doldu. Hoş geldin, beş gittin ağırlama
dönemlerini geçip icraat dönemlerine
geçmeleri lazım. İzleyeceğiz. Biz her zaman
üzerimize düşeni yapıyoruz ama onlar İzmir
halkının hem aklıyla hem de vermiş olduğu
oylarla maalesef dalga geçiyorlar. Hizmet
etmemek artık motto haline gelmiş” dedi.

‘HOS GELDIN, BES
GITTIN’… BITTI…Menemen’e gitti

gönülleri fethetti
“TÜRKİYE Buluşmaları” kapsamında
İzmir'e gelen Cumhurbaşkanı
Yardımcısı Cevdet Yılmaz, kentteki
programlarının finalini Menemen'de
yaptı. Menemenlilerin alkışları arasında
Menemen Belediye Başkanı Aydın
Pehlivan tarafından karşılanan Yılmaz,
"Gönül birliği kader birliği içinde
yolumuza devam edeceğiz” dedi. � 4’te

İYİ Parti İzmir Milletvekili Hüsmen
Kırkpınar ve İl Başkanı Ülkü Doğan, İl
Başkanlığında açıklamalarda bulundu.
Ülkedeki sorunları dile getiren ve
iktidarı eleştiren ikili, İzmir Körfezi’nde
yaşanan kirlilik ve balık ölümleriyle
ilgili, “Körfez ölüm tehlikesi yaşarken
Büyükşehir Belediyesi ve bakanlık suçu
birbirlerine atıyor. İzmir’e bu çifte
standart neden?” diye sordular. � 4’te

Can dostlar için
büyük buluşma
HAYVANSEVERLERİN heyecanla
beklediği 8. Uluslararası İzmir Evcil
Hayvan Ürün, Malzeme ve Aksesuar
Tedarikçileri Fuarı PET İzmir 2024
coşkuyla başladı. Can dostları için
yenilikçi çözümler, evcil hayvanlar
için geleceğin teknolojisi 4
günlüğüne Fuar İzmir’de
ziyaretçilerini ağırlayacak. � 9’da

BAŞKAN Cemil Tugay, İzmir’in iyi
niyet anlaşması imzaladığı Çin Halk
Cumhuriyeti’nden Chengdu
Belediyesi yetkililerini ağırladı.
Tugay, “Bazı altyapı ve çevre
konularında da deneyimlerinizden
faydalanmak isteyebiliriz” dedi. � 7’de

İzmir Valisi Süleyman Elban, Yamanlar Dağı'nda yürütülen
ağaçlandırma çalışmalarının yıl sonu tamamlanacağını söyledi

ELBAN: YAMANLAR
ORMAN OLACAK…

26 EYLÜL 2024 PERŞEMBE
4 TL

İZMİR Valisi Süleyman Elban,
Karşıyaka Yamanlar Mahallesi’nde
çıkan orman yangını sonrası yapılan
ağaçlandırma ve rehabilitasyon
çalışmalarıyla ilgili yanan alanda
açıklama yaptı. Vali Elban, " Şu anda

yapmış olduğumuz çalışmalarla
anayasanın emri doğrultusunda bu
alanı hızlıca ağaçlandırıyoruz.
Dolayısıyla buranın orman amacı
dışında başka bir amaçla kullanılması
söz konusu değil" dedi. � 5’te

Korkusuz
kadın ateş
savaşçıları

İEÜ Medical Point Hastanesi
Psikiyatri Bölümü’nden Dr.
Öğr. Üyesi Aslıhan Eslek,
“Akran zorbalığında iki tarafı
da ele almak gerekiyor.
İlerleyen yıllarda etkileri
görülüyor” dedi.  � 10’da 

“Akıllı kent”
DOSTLUĞU

EKİM SONU
hizmetteler   
BÜYÜKŞEHİR’İN yürüyen merdiven ve
asansör kazalarına kalıcı çözüm
getirebilmek için büyük çaplı
başlattığı bakım seferberliğinde son
etaba gelindi. İzmir Metro AŞ Genel
Müdürü Sinan Karakuzu, merdiven ve
asansörlerin ekim sonuna kadar
hizmete açılacağını belirtti. � 7’de

abtokmakoglu@gmail.com
5

Ne olur trafiği
çözün! 

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
4

BM, Erdoğan’ın
dediğine geldi! 

MOSSAD 
deyince

KADİR UĞUR

medyaup@gmail.com
7

Evlilikte 
denge 

10
melek.aykac1@saglik.gov.tr
MELEK AYKAÇA.BUĞRA TOKMAKOĞLU

İzmir Körfezi’nde yaşayan yüzbinlerce balık
oksijensizlikten bir bir ölüyor. İçler acısı

durumu görenlerin yürekleri parçalanıyor
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KONAK’A bağlı Eşrefpaşa korkunç bir
kazaya sahne oldu. 648 Sokak'tan
İkiçeşmelik yönüne giden Sibel
Bulut'un (42) kullandığı otomobil,
henüz belirlenemeyen nedenle
yaklaşık 6 metre yükseklikten alt
geçide düştü. Kazada Sadiye Bulut
(72), Samire Kaya (48) ve Gülistan
Fidan'ın (48) hayatını kaybetti. � 3’te
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DÜN sabah saatlerinde Cumhuriyet
Meydanından geçenler, Pasaport
İskelesi’nin hemen arkasında binlerce
balığın deniz yüzeyine hücum edip,
kendini karaya vurduğunu görünce
gözlerine inanamadı. Denizbilimci Prof.
Dr. Doğan Yaşar, Ege Telgraf’a
açıklamalarda bulundu, “Önceki iki
başkana “Bela geliyor” dedim, ama
dinletemedim” diye konuştu.� 3’te
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İYİ’lerde gündem
kentin sorunları

Hüsmen
Kırkpınar

Ülkü
Doğan

“HİZMETSİZLİK MOTTO”

İZMİR’DE30 ilçeyi tek başına ziyaret ettiğini
söyleyen Çankırı, “İzmir’i ilmek ilmek gezip, bin
293 mahallesini dolaşıyorum. İzmir’i yıllardır
CHP yönetiyor, ama durum ortada. Öyle ki en
ufak bir şey yaptıklarında bile ‘Çalışıyorlar’
deniliyor. Şehirde çok ciddi problemler var.
Vatandaşla hemhal olduğunda yerel
yönetimlerle ilgili sıkıntıları dile getiriyorlar.
Körfez krizi gibi çöp  de en büyük sorun. Çözüm
belediye başkanlarının elinde ama yok! ‘İzmir
2C ile yönetiliyor. Hem insanların oyları cepte
görülüyor hem de ceketimizi koysak seçiliriz
mantığı var” ifadelerini kullandı. � 8’de

“CİDDİ PROBLEMLER VAR”
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İZMİR Büyükşehir Belediyesi
İtfaiye Daire Başkanlığı
bünyesinde çalışan korkusuz
kadınlar yetenekleriyle göz
dolduruyor. 24 saat görev yapan
kadın ateş savaşçıları tecrübeli
itfaiyecilere taş çıkartıyor. �12’de 
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Alya-Sarp Atay Arina-İbrahim Kutluer

Cenk-Begüm Karace,Özden-Tolkar KaraceCan-Cansu Çubukçu, Teri Sarda, Emre Çubukçu

Burak Yerguz, Aslı Özbaşatak Necdet-Rana Saygılı Dilara-Ekin VuralMurat- Dilek Şahin, Bilge- Nedim Uysal, Fatih- Kadriye Uysal

Ece Dağbaşı- Ege Tuna Özdemir Melis Doğruyol, Talya Bakşı Sara - Niso Saba, Sabi - Katya Jimi, Defne- Cenk Murat Ersözlü, Eli AlharalFiliz- İlhan Bilgehan, Ayşın Bilgehan

Frank- Raşel Almazlino, Oya- Alparslan Veryeri Gizem- Tan Yarkın

Füsun- Önder Gözegir, Mehmet Ali-Özge Gözegir Gül- Özkan Gözegir, Benal- Akın Özbek Ozan Aykut,Özgün Çekiç

Bodrum

Gözegir Otelcilik ve Sea Art

Yönetim Kurulu Üyesi Günsu Gözegir ile

Özdersan Yönetim Kurulu Üyesi - Genç

Girişimciler Gayrimenkul A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanı

Murat Özbek, görkemli bir törenle yaşamlarını birleştirdi.

Avrupa’da üniversite hayatının son yıllarında başlayan ve 6 yılı

dolduran güzel beraberlik, arkadaşlarla gidilen Londra’da

Günsu’nun doğum gününde, hediyelerin en güzeli yüzük eşliğinde

yapılan sürpriz evlenme teklifiyle biraz daha şekillendi. Murat’ın

en sevdiği sokakta, en sevdiği İtalyan Restoranı Novikov’da yapılan

evlilik teklifi 8 Haziran’da nişanı, geçtiğimiz gün ise düğünü

getirdi. Londra Queen Mary Üniversitesi İşletme Mühendisliği

mezunu Murat ile Milano Naba Üniversitesi Mimarlık Bölümü

Mezunu Günsu için Çeşme Yuzu Beach’de Beyaz Lale

organizasyonuyla özel bir düğün düzenlendi. Çiftin

nikah tanıklıklarını Nedim Uysal, Mert Fırtına,

İlayda Uysal, Güngör Gözegir

üstlendi. 
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Duygu Uysal-Caki Simrooğlu Hüseyin- Nilgün Divrik

Nüket- Mehmet ÇırpıcıÖzlem Ertuğ- Volkan Dağtaş

Cansu Yıldırım- Enis Gezmez

Melis, Neval Özcan

Gülnur-Mahir Vural Revna-Efe Tolon

Nejat- Çiğdem Sebik

YUNUS
EMRE
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Deniz
Doğruyol
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Depremler kayıt altına
alınarak belgeleniyor

Dün sabah saatlerinde
Cumhuriyet Meydanı
Kordonboyu’ndan geçenler,
Pasaport İskelesi’nin hemen
arkasında binlerce balığın deniz
yüzeyine hücum edip, kendini
karaya vurduğunu görünce
gözlerine inanamadı. Hemen cep
telefonlarına sarılan vatandaşlar,
can havliyle oksijen almaya çalışan
balıkların yürek dağlayan
görüntülerini çekmeye çalıştı.

“BAŞKANLAR DİNLEMEDİ”
Türkiye Bilimler Akademisi

(TÜBA) Çevre, Biyoçeşitlilik ve
İklim Değişikliği Çalışma Grubu
Üyesi Prof. Dr. Doğan Yaşar da
oradaydı. Ege Telgraf’a
açıklamalarda bulunan Yaşar,
“Balıkların karaya vurması
beklenen bir durum. Şu an nefes
almaya çalışıyorlar ve ondan
yüzeydeler. Çünkü tabanda
oksijen bitti. Demek aşağıda
büyük bir sorun var ki hepsi suyun
üstünde” dedi. Bugün yaşanan acı
durumu 2007 yılından beri başta
başkanlar Aziz Kocaoğlu, daha
sonra Tunç Soyer’e anlatmak
istediklerini kaydeden Doğan
Yaşar, “İki başkandan da randevu
istedik, mektuplar yazdık, kötü
olacağını söyledik. Geçtiğimiz sene
de basınla da paylaştım “Bela

geliyor” dedim, ama
dinletemedim” diye konuştu. 

“BETONLAMA İHANET”
2002 yılında Çiğli Arıtma Tesisi

yapıldıktan sonra bir anda körfezin
maviliğinin arttığını, ancak 2005
yılında kirliliğe geri dönüşün
yeniden başladığın, basının da
bunu yazdığını kaydeden Yaşar,
“2008 yılına gelindiğinde körfez
tekrar kokmaya başladı. Halbuki,
Rahmetli Ahmet Piriştina
dönemine baktığımızda Meles
Deltası’nda piknik yapılıyordu
ama 2007’den sonra çok büyük bir
katliam yaptılar. Bu bir vatan

hainliğidir. O kadar yalvarmamıza
karşın bütün derelerin altı
betonlandı ve körfez kimyasal
olarak kirlenmeye başladı. O
yıldan bu yıla defalarca anlattım
daha da kötüye gideceğimizi
söyledim. Bilimi dinlemediler”
ifadelerini kullandı.

“ESKİ MAVİLİĞİNE KAVUŞUR”
Körfezin toparlanmasının zor

olmadığını, söyledikleri yapılırsa
körfezin bir yıl içinde nefes
alabileceğini kaydeden Pror.
Yaşar, sözlerini şöyle tamamladı:
“İzmir Körfezi, bütün Akdeniz’in
en verimli körfezi. Dediğimizi

yapıp arıtmaların hepsini
çalıştırırlarsa körfez eski
maviliğine kavuşur. Devlet bu
çalışmaları sübvanse edebilir. Bir
de derelerin altında ucube
betonlar var. Bunların kırılması
gerekiyor. İşin acı tarafı orta ve
dış körfezde maalesef tüm
zamanların en kötü dönemini
yaşıyoruz. Çünkü gerek Çiğli
gerek Narlıdere arıtmada
eksiklikler var. Enteresan bir
şekilde başkanların üçü de
birbirine girmiş durumda. Herkes
birbirini suçluyor ama burada iki
suçlu var biri Kocaoğlu biri de
Soyer.”

Eşrefpaşa’da feci kaza! 3 ölü, 2 yaralı
Konak’a bağlı Eşrefpaşa korkunç bir

kazaya sahne oldu. 648 Sokak'tan
İkiçeşmelik yönüne giden Sibel
Bulut'un (42) kullandığı otomobil,
henüz belirlenemeyen nedenle
yaklaşık 6 metre yükseklikten alt
geçide düştü. 

Sağlık ekiplerinin yaptığı kontrolde
ters dönen otomobilde arka koltukta
oturan Sadiye Bulut (72), Samire Kaya
(48) ve Gülistan Fidan'ın (48) hayatını
kaybettiği belirlendi. Yaralı olarak
otomobilden çıkarılan sürücü ile
Fatma Ö. En yakın hastanelere
kaldırıldı.  Ölenlerin olay yerine gelen
yakınlarını polis ekipleri teskin etmeye
çalıştı. Ev hanımı olan kadınların

ameliyat olan bir yakınlarını ziyaret
etmek için gittikleri hastaneden
döndükleri, arka koltukta oturanların
emniyet kemerlerinin takılı olmadığı
öğrenildi. Kazaya tanık olan Celal
Yılmaz, karşı caddede yürüdüğü sırada
bir otomobilin bayır aşağı korna
çalarak geldiğini, bariyere çarparak
aşağıya düştüğünü gördüğünü söyledi.

Kubilay Beceren de motosikletiyle
alt geçitten geçtikten hemen sonra
otomobilin düştüğünü belirtti.
Beceren, otomobilin sürücü ve yolcu
bölümündeki kadınları çıkardıklarını,
arka koltuktakilere ulaşmak için aracı
kaldırmaya çalıştıklarını ancak başarılı
olamadıklarını anlattı. (AA-İHA-DHA)

İzmir ve çevresinde yer
alan antik kentlerdeki eski
depremlerin izleri, bilim
insanlarınca tespit ediliyor.
DEÜ Mühendislik Fakültesi
Jeoloji Mühendisliği Bölümü
Genel Jeoloji Anabilim Dalı
öğretim üyesi Prof. Dr. Hasan
Sözbilir, "Batı Anadolu ve
Türkiye ölçeğinde çok eski
dönemlerinin kayıtlarını
içeren antik kentlerimiz var.
Son 7 bin yıldır günümüze
kadar bu bölgelerde, sürekli
depremler olmuş. Biz daha
çok, son yüzyıldaki depremleri

aletsel dönem anlamında
anlayıp ölçebiliyoruz.
Jeolojinin temel bir felsefesi
vardır. Geçmişte ne olduysa,
gelecekte de o olur. O
mantıktan hareketle gelecekle
ilgili bilgileri geçmişte
buluyoruz" ifadelerini
kullandı. Bu çalışmanın
İzmir'in deprem tehlikesiyle
ilgili önem arz ettiğini belirten
Prof. Dr. Hasan Sözbilir,
"Tüm İzmir'i ilgilendiriyor.
Antik kentlerimiz sonuçta
İzmir il sınırları içinde.
İzmir'de o fayların ürettikleri

depremlerin zamanlarını
buluyoruz. Hangi antik kent
hangi faydan dolayı yıkılmış
onu da bulmuş olacağız. Aynı
zamanda İzmir içinde fayın
deprem tekrarlama
aralıklarını alansal ölçekte ve
fay özelinde ortaya çıkartmış
olacağız. Her iki antik kent
sınıfında da üç farklı kültür
katmanında depreme ait izler
bulduk. Bu da geçmişte antik
kentlerin en az 3 kez
depremlerle yıkıldığını
gösteriyor" diye konuştu.
(DHA)

Urla’nın gastronomi 
mirası için güç birliği

Urla Belediyesi ve Urla Doğal Sofra
Derneği arasında, yerel halkın doğal tarım
uygulamaları ve geleneksel mutfak
kültürü konularında bilinçlendirilmesini
amaçlayan bir iş birliği protokolü
imzalandı. İmza törenine, Urla Belediye
Başkanı Selçuk Balkan ve Urla Doğal
Sofra Derneği adına Birgül Türkel ve
yönetim kurulu üyeleri katıldı. Bu iş
birliğiyle, Urla'nın tarihi, doğal güzellikleri
ve geleneksel değerleri korunarak kayıt
altına alınacak, aynı zamanda ilçenin
kültürel mirası gelecek kuşaklara
aktarılacak. Proje kapsamında doğal tarım
uygulamaları teşvik edilerek yerel mutfak
kültürüne dikkat çekilecek. Protokol, yerel
halkın Urla’nın kültürel zenginliklerine
sahip çıkmasını, bu değerlerin tanıtımını
artırmayı ve Urla’yı ziyaret edenler için
kapsamlı tanıtım materyallerinin
hazırlanmasını da kapsıyor. Ayrıca, iş
birliğinin yaratacağı sinerji ile sosyal ve
kültürel etkinlikler düzenlenerek, sosyal
destek ve istihdam alanlarında da gelişim
sağlanması hedefleniyor. Protokol, sosyal
destek hizmetlerinin geliştirilmesi, yerel
üretimin teşviki ve sürdürülebilir tarım
uygulamalarının yaygınlaştırılması
açısından da önemli bir adım oldu. 
(Haber Merkezi)

Umuda yolculuk
Ege’de sona erdi

Aydın’ın Kuşadası İlçe Emniyet
Müdürlüğü ile Sahil Güvenlik
ekiplerinin ortaklaşa düzenlediği
operasyonda, lastik botla
Yunanistan'ın Sisam Adası’na yasa dışı
yollardan geçme hazırlığında bulunan
11’i Suriye, 1’i Sudan ve 13’ü Yemen
uyruklu 25 düzensiz göçmen ile 2
organizatör suçüstü yakalandı.
Gözaltına alınan şüpheliler adli kontrol
şartıyla serbest bırakıldı. Yakalanan 25
düzensiz göçmen Aydın İl Göç
İdaresi’ne gönderildi. (İHA)

FETÖ’ye baskın!
7 kişiye gözaltı

Terör örgütü FETÖ'ye finansman
sağladığı gerekçesiyle 3, TKEP/L'nin
talimatları doğrultusunda bildiri
dağıttığı, afiş astığı, eylem ve
etkinliklere katıldığı, örgüte yeni
katılanlara ideolojik eğitim verdiği ve
örgüte eleman temini konusunda
çalışma yaptığı belirlenen 4 şüpheli
hakkında yakalama kararı çıkarıldı.
Polis ekipleri, 7 zanlıyı yakaladı.
Yapılan aramalarda, örgütsel
doküman ve dijital materyal ele
geçirildi. (AA)

Zehir tacirlerine
geçit vermediler

Cenaze töreninde
duygu dolu anlar

Manisa'nın Yunusemre ilçesinde
boşanma aşamasındaki eşi
tarafından elle boğularak öldürülen 2
çocuk annesi Selda Eller, öğle
namazını müteakip kılınan cenaze
namazının ardından toprağa verildi.
Cenaze namazı öncesi Selda Eller için
önce evinin önünde sonra da sahibi
olduğu güzellik merkezinin önünde
helallik alındı. Eller'in 19 yaşındaki
kızı Rabia annesinin tabutuna
sarılarak “Kalbini kırdıysam özür
dilerim anne” diyerek ağladı. (İHA)
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Konak’ta 16-23 eylül tarihleri
arasında uyuşturucu madde
bulundurulduğu ve satışının yapıldığı
değerlendirilen ikamet ve işyerlerine
operasyon yapıldı. 10 ayrı adrese
yapılan baskınlarda bin 721
uyuşturucu hap, 565,18 gram 'Bonzai'
diye tabir edilen uyuşturucu madde,
33,17 gram 'metamfetamin' olarak
bilinen uyuşturucu madde, 255 adet
'extacy', 3 adet hassas terazi, 2
ruhsatsız tabanca  ele geçirildi. 19
şüpheliden 8’I tutuklandı. (İHA)

Hasan
Sözbilir

KÖRFEZDE BALIKLAR OKSİJENSİZLİKTEN BİR BİR ÖLÜYOR

“BELAGELİYORDEDİK
AMADİNLETEMEDİK!”

Doğan
Yaşar

Selçuk Balkan - Birgül Türkel

KAZIM
ERKMEN
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“İzmir’e buçifte
standart neden?”

Altınkeser’den 
sert eleştiriler
Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyesi

MHP Grup Başkan Vekili Bahadır
Altınkeser, İzmir'deki çevre
sorunlarından belediyelerin mali
yönetimine kadar pek çok konuda
eleştirilerini dile getirdi. Konak’a
bağlı Mehmet Akif Mahallesi’nde,
Buca Metrosu’nun tünel çalışması
nedeniyle evlerde çatlaklar
meydana geldiğini ifade ederek,
“Tünel inşaatı nedeniyle
mahallede yaklaşık 40 evde ciddi
hasarlar meydana geldi.
Büyükşehir yetkilileri bu
mağduriyetleri görmezden geliyor”
dedi. İzmir Körfezi’ndeki çevre
sorunlarına değinen Altınkeser,
İzmir’deki arıtma sistemlerinin
çöktüğünü ve kanalizasyonun
doğrudan denize akıtıldığını
söyledi. Kıyıya vuran ölü balıkların
çevre felaketine işaret ettiğini
belirten Altınkeser, İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç
Soyer’in "denize gireceğim"
vaadiyle halkı yanılttığını iddia etti.
Buca Belediyesi’nin mali durumu
hakkında da konuşan Altınkeser,
borçların şeffaf bir şekilde
açıklanmadığını belirtti.
Altınkeser, özellikle Bucamar ve
Üzümkent şirketlerinin borçlarının
belediyeye büyük yük getirdiğini
ifade etti. (Haber Merkezi)

İYİ Parti İzmir Milletvekili Hüsmen
Kırkpınar ve İzmir İl Başkanı Ülkü Doğan, İl
Başkanlığında açıklamalarda bulundu. Polis
memuru Şeyda Yılmaz şehit edilmesi ile ilgili
olarak, “Nasıl oluyor da 19 yaşında olan suç
makinesi 26 ayrı suçtan sabıkalı olarak elini
kolunu sallayarak dolaşıyor” dedi. 

Doğan, “Suçluların ödüllendirildiği vergisini
ödeyen vatandaşın cezalandırıldığı ülke olduk.
Bunun sebebi 22 yıldır iktidar olan AK Parti.
Buradan İçişleri Bakanına, Adalet Bakanına ve
Cumhurbaşkanına sesleniyorum; Af
çıkarmaktan vazgeçin. Herkes işlediği suçun
cezasını cezaevlerinde ödemelidir” dedi. Doğan,
Suriye Devlet Başkanı Beşar Esad’ın af
çıkardığını söyledi ve “Ancak AK Parti’nin
Suriyelileri göndermek gibi bir derdi yok. Bunca
yıldır baktığımız Suriyelileri evlerine gönderin”
ifadelerini kullandı. İzmir Körfez’inde yaşanan
kirlilik ve balık ölümleriyle ilgili olarak Doğan,
“Körfez ölme tehlikesi yaşarken Büyükşehir
Belediyesi ve bakanlık suçu birbirlerine atıyor.
İzmir’e neden çifte standart uygulanıyor? AK
Parti’ye oy vermediği için İzmir’i ve İzmirlileri
cezalandırmaya daha ne kadar devam

edeceksiniz?” diye konuştu.
İYİ Parti İzmir Milletvekili Hüsmen

Kırkpınar, “İktidarın İngiltere’den örnek alarak
getirdiği şehir hastaneleri projesinin bir tanesi de
İzmir’de. Bayraklı Şehir Hastanesi’nin
açılmasıyla birlikte MHRS sistemiyle tüm
randevular oraya yönlendiriliyor. Ancak
personel eksikliği yaşayan hastanede sıkıntılar
oluşuyor. MR için bugün hastaneye gitseniz
elinize tutuşturulan pusulada altı ay sonrasının
tarihi yazıyor” dedi. Kırkpınar, Körfezde
yaşanan balık ölümleri ve kirlilikle ilgili olarak
“Yaklaşık otuz yıldır sosyal demokrat
belediyeciliğin olduğu bu şehirde Körfez sorunu
el yordamıyla çözülmeye çalışıldı. Ancak yapılan
şeyler yetersiz ve değerini kaybediyor. Her
tarafta bir koku. Bu konunun sadece yerel
yönetimlere devredilmesi ve onlardan
beklenmesi yanlış” dedi. Kırkpınar, Ümit
Özlale’nin istifasıyla ilgili olarak “Prensip olarak
kurucu genel başkanımız döneminden başlayan
ve halen devam eden geleneğimiz sebebiyle
partimizden ayrılmış kişiler hakkında olumlu ya
da olumsuz konuşmuyoruz. Güç kaybetmedik”
açıklamasında bulundu. 

DEVA Partisi İzmir
Milletvekili Seda Kaya Ösen, son
günlerde kamuoyunda yer tutan
hayalet sınıflara ilişkin Milli
Eğitim Bakanı Yusuf Tekin’in
yanıtlaması talebiyle Meclise
soru önergesi sundu. Üniversite
sınavlarına hazırlık aşamasındaki
öğrencilerin örgün eğitimden
kaçış olarak kullandıkları iddia
edilen hayalet sınıflar hakkında
açıklama yapan Milletvekili Ösen
“Devlet okullarından özel
okullara kayıt yaptıran
öğrencilerin, okullarla anlaşarak
okuldaki eğitimlerine devam
etmedikleri, yalnızca
dershanelerde eğitim aldıklarına
yönelik iddialar yayılmıştır.
Dershaneler ve özel okullar
arasında zımni bir anlaşmayla
okullarda öğrenim gören kimse
olmamasına rağmen öğrencilerin
yok yazılmadıkları ve göstermelik
sınavlarla diploma sahibi
oldukları dile getirilmektedir”
dedi.

Milli Eğitim Bakanı’nın
“hayalet sınıflar” sistemini
uygulayan birçok okula ceza

kesildiğine dair verdiği demeci
değerlendiren Milletvekili Ösen
şu ifadeleri kullandı: “Milli
Eğitim Bakanı bu ifadesiyle Türk
eğitim sistemi için felaket olan
sorunun varlığını kabul etmiştir.
Bu noktada dikkat edilmesi
gereken bir diğer husus; konunun
yalnızca 12. sınıf öğrencileri
üzerinden değerlendirilmesinin
önümüzdeki korkunç tablonun
tamamını görmemize engel
olmasıdır. Yoklamaya katılmayan
ve sınavlarını gerektiği şekilde
yapmayan özel okullara kayıt
yaptırılan ilkokul öğrencileri
üzerine de kafa yorulmalıdır.

Özellikle eğitim almaları
noktasında önlerine çeşitli
engeller çıkartılan kız
çocuklarının adı geçen okullar
aracılığıyla eğitimlerinden
muzdarip olup olmadıkları
muammadır. İlkokul çağındaki
kız çocuklarının bu okullar
aracılığıyla eğitim haklarından
mahrum ediliyor olması, “hayalet
sınıfların” geleceğimiz için ciddi
tehlikeler doğurduğunu
göstermektedir. Hal böyleyken
eğitim gibi hayati bir konuda bu
meselenin üzerine titizlikle ve
ivedilikle gidilmelidir.” 
(Haber Merkezi)

İYİ Parti İzmir Milletvekili Hüsmen Kırkpınar ve İl Başkanı Ülkü
Doğan, kent ve ülkenin sorunlarıyla ilgili açıklamalarda bulundular

“Hayalet sınıf” iddiasını
Bakan Tekin’e sordu

Yunus Karakaya - Bahadır Altınkeser

Türkiye Buluşmaları
kapsamında İzmir'e gelen
Cumhurbaşkanı Yardımcısı
Cevdet Yılmaz, kentteki
programlarının finalini
Menemen'de yaptı.
Menemenlilerin alkışları arasında
Menemen Belediye Başkanı Aydın
Pehlivan tarafından karşılanan
Yılmaz, "Gönül birliği kader birliği
içinde yolumuza devam edeceğiz.
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep
Tayyip Erdoğan'ın dediği gibi
Türkiye Yüzyılı'nı birlikte inşa
edeceğiz. Daha refah, daha
müreffeh bir Türkiye'yi inşa
edeceğiz" dedi. 

Başkan Pehlivan ise, "Yerel
seçimlerde elde edilen başarı
sonrası devletimizin en önemli
makamlarından biri olan
Cumhurbaşkanı Yardımcılığı
makamının sahibi Sayın Cevdet
Yılmaz'ı, ilçemizde ağırlamaktan
büyük bir onur duyuyoruz. 

Ege'nin en büyük
kütüphaneleriyle, olimpik yüzme
havuzlarıyla, köprülü kavşaktan
yol çalışmalarına ve eğitime olan
desteğiyle devletine ve milletine
layık olmaya çalışan Menemen
Belediyesi olarak,
çalışmalarımızın Cumhurbaşkanı
Yardımcımız Sayın Cevdet Yılmaz

tarafından teveccüh görmesinden
gurur duyduk. Bu ziyaretle yerel
yönetim ve merkezi hükümet
uyumunun, toplumun refahı için
ne kadar kıymetli olduğunu bir
kez daha görmüş olduk.
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep
Tayyip Erdoğan'a hürmetlerimizi
ve Menemenli hemşehrilerimizin
selamlarını ilettik" dedi. 

Öte yandan Menemenli
gençlerin de Cumhurbaşkanı
Yardımcısı Yılmaz'a ilgisi büyüktü.
Menemen FK taraftarları,
Yılmaz'a üstünde adının yazılı
olduğu Menemen FK forması
hediye etti. (Haber Merkezi)

BM,
Erdoğan’ın
”Dünya 5’ten
büyüktür”
dediğine
geldi!

Birleşmiş Milletler üyesi olan Türkiye
Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, 14. defa katıldığı BM Genel
Kurulu’nda yaptığı her konuşmada “Dünya
Beşten büyüktür” diyordu. Bugünün
şartlarında Ortadoğu’nun ateş çemberine
dönmesine sebep olan Amerika ve İsrail ile
dünya başa edemiyor. Gazze, Filistin
bitmeden şimdi de Lübnan’a top yekun
saldırmaya başladı… BM Genel Sekreteri
Guterres, Katar merkezli ‘El Cezire’ye verdiği
röportajda, BM Güvenlik Konseyi’nin
modasının geçtiğini adil olmayan ve etkisiz bir
sistem olduğunu belirtti. Genel Sekreter tarihi
itirafında, Güvenlik Konseyi’nin güncelliğini
yitirdiğini ifade ederken, İsrail’in, Gazze’ye
yönelik işgalini sona erdirmedeki
başarısızlığının, insanlığın vicdanında, örgütün
bütün olarak güvenilirliğini zedelediğini
söyled. Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın söylediği
gibi; “Beş üyenin mutlak veto yetkisine sahip
olması, karar tasarılarının kabulünü
güçleştiriyor ve konseyi işlevsizleştiriyor. BM
Genel Kurul kararlarının da bağlayıcılığının
olmaması, dünyanın kaderinin bu beş ülkenin
eline terk edilmesi anlamına geliyor.” diyen
Guterres, Güvenlik Konseyi’nin bugünün
dünyasına uygun olmadığını söyledi.
Gazze’de sergilenen cezasızlık kültürünün
yayılmasında büyük güçlerin de payı olduğunu
söyleyen BM Genel Sekreteri, “ABD İsrail’in
Gazze’ye yönelik saldırılarını durdurması için
daha fazla baskı yapmalıdır” dedi… Genel
Sekreter bu açıklamasıyla, birkaç yıldan beri
“Dünya beşten büyüktür” tezini dile getiren
Türkiye Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan’ın gerçekleri dillendirdiğini
teyit etmiş oluyordu. Erdoğan, “Dünya 5’ten
büyüktür” doktrinini birçok platformlarda
olduğu gibi BM Genel Kurul toplantılarında
da bizzat kürsüden 14. Defa gündeme
getirmiştir. Bunun üzerine birçok ülke, küresel
ve bölgesel pek çok örgüt, BM’nin yapısında
reform yapılması talebinde bulunmaya
başladı… Geç de olsa, Genel Sekreter
Guterres’in bu açıklamaları, dünyadaki
sorunların neden çözümlenemediğinin
göstergesidir. Nitekim Guterres, Güvenlik
Konseyi’nin, Sudan, Gazze ve Ukrayna’daki
dramatik çatışmalara son verme kapasitesi
konusunda sistematik olarak başarısız
olduğunu itiraf etmektedir…

Düşünün, İsrail Gazze’de 41 bin kişiyi
öldürecek Şimdi Lübnan’ savaşı kaydırıyor ve
dünya buna seyirci kalıyor. ABD’nin vetosu
nedeniyle kimse kılını kıpırdatamıyor.
Maalesef böylesine bir dünyada yaşıyoruz.
Güvenlik Konseyi’nin önüne gelen soruna
insanlık açısından değil de çıkarlar üzerinden
bakılıyor. Fransa, işine gelmedi mi vetosunu
kullanıyor. ABD, İngiltere, Rusya, Çin de
öyle! Dünya ülkelerinin kaderi bu beş ülkenin
elinde… Onun için sorunlar çözümsüz
kalmaktadır…

Dünya ülkeleri ve mağduriyeti yaşayan
hiçbir ülkenin, BM de kürsüye çıkıp
konuşmaktan başka hiçbir kararda oyları
geçerli değil. Beş ülke her türlü kararı
destekleyip veya veto hakkıyla BM’leri ele
geçirmişler. Bu ülkelerin mağduriyetleri 5
daimi üyenin masasına konulmalı ve ısrarla bu
ülkelerin tazminatı talep edilmelidir. Savaşları
durdurmalıdırlar…

ABD diyor ki, “Biz veto hakkından
vazgeçmeyiz. ABD öyle der de, diğerleri
demez mi? Çünkü et de ellerinde, bıçak da!
“Varsın bu devran böyle dönsün”
havalarındalar. Dünyayı yeniden
şekillendirerek, ‘parselleme’ siyasetine devam
etmek istemektedirler. BM Genel Kurul
kararlarının bağlayıcılığı olsaydı, Genel
Sekreter’in ifade ettiği gibi, Sudan, Gazze ve
Ukrayna’daki dramatik çatışmalara son
verilmez miydi? Eski Portekiz Başbakanı BM
Genel Sekreteri Guterres, dünyanın kaderinin
5 ülkenin eline terk edilmesinin haksız bir
durum olduğunu dile getirirken, öyle
inanıyoruz ki, haksızlığa uğrayan ülkeler de bu
saatten sonra yeni arayışlar içine gireceklerdir.
BM işlevini çoktan bitirmiştir…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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Finali Menemen’de yaptı, forma hediye edildi

MEMDUH GÜNEY

DEVA Partisi İzmir
Milletvekili Ösen,

“hayalet sınıf”
işlettiği iddia edilen

okullar hakkında
Milli Eğitim Bakanı

Tekin’den bilgi istedi

Hüsmen
Kırkpınar

Ülkü
Doğan

Seda Kaya
Ösen
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Bayraklı Sokak
Şenliği’ne hazır
Bayraklı Belediyesi, Soğukkuyu

Mahallesi’nde bulunan
Büyükpark’ta düzenleyeceği
Sokak Şenliği ile mahalle
sakinlerini ve çocukları bir
araya getiriyor. 28 Eylül
Cumartesi 17.00’da başlayacak
etkinlik, renkli gösterilere
sahne olacak. Çocuklar, kukla
gösterimleri, palyaço
performansları ve eğitici
atölyelerle hem eğlenecek hem
de öğrenme imkanı bulacak.
Başkan İrfan Önal, "Sporun
toplumsal gelişimdeki
öneminin farkındayız; bu
nedenle düzenlediğimiz
kültürel ve sportif etkinliklerle
çocuklarımıza hem eğlenme
hem de gelişim imkanı
sunuyoruz. Bu kapsamda tüm
vatandaşlarımızı hafta sonu
düzenleyeceğimiz sokak
şenliğimize bekliyoruz" dedi.
(Haber Merkezi)

‘İhtiyaç duydukları
anda yanlarındayız’
2024-2025 eğitim öğretim

döneminin başlamasıyla birlikte
okul ziyaretlerini sürdüren Çiğli
Belediye Başkanı Onur Emrah
Yıldız, son olarak Aydınlıkevler
Samet Çakır Ortaokulu’nda
kaynaştırma öğrencilerini ziyaret
etti. Öğrencilerin hayallerini tek
tek dinleyen Başkan Yıldız,
söylenen şarkılara eşlik etti.
Başkan Yıldız, iki ayrı sınıfta
eğitim gören çocuklarla bol bol
sohbet ederken, öğretmenleriyle
de görüşerek sınıftaki fiziki
imkanların daha iyi olabilmesi
için destek olacağını söyledi.
Başkan Yıldız sınıflarda ihtiyaç
duyulan iki klimayı da temin
ederek sınıflara taktırdı. Başkan
Yıldız, “İhtiyaç duydukları her an
çocuklarımızın yanında olacağız”
dedi. (Haber Merkezi)

İzmir Valisi Süleyman Elban,
Karşıyaka Yamanlar Mahallesi’nde
çıkan orman yangını sonrası yapılan
ağaçlandırma ve rehabilitasyon
çalışmalarıyla ilgili yanan alanda
açıklama yaptı. Vali Elban, "15
Ağustos 2024'te bu sahada büyük bir
yangınımız oldu. Yangınla birlikte bu
bölgede 2 bin 900 hektarlık bir alan
etkilendi. Bu etkilenen alanın 1586
hektarı orman alanı. 1300 hektarlık
alan ise mera, tarım arazisi ve
yerleşim yerlerinden oluşmakta" dedi.

DAHA DİRENÇLİ ORMAN 
Yangın söndürüldükten kısa bir

süre sonra alanda tespit çalışmalarına
başladıklarını belirten Vali Elban, "28
Ağustos itibariyle de sahada
çalışmaya başladık. Sahada bu alanın
tekrar ağaçlandırılmasıyla ilgili yoğun
bir faaliyet yürütülüyor. Sahada önce
mevcut yanmış ağaçlar temizleniyor.
Sağlam ağaçlar tespit ediliyor. Bu
alanın hem ağaçlandırılması hem de
daha dirençli bir orman

oluşturulmasıyla ilgili çalışmalar
yürütülüyor. Öncelikle hem
ağaçlandırmaya yönelik hazırlıklar
yapılıyor hem de arazide ve dere
yataklarında erozyon ve taşkınlarla
ilgili daha dirençli bir orman yapısı
oluşturmayla ilgili çalışmalar
yürütülüyor" diye konuştu.

11 KASIM'DA TAMAM
Vali Elban ayrıca,

"Dikilecek ağaçlarla ilgili
yangınlara daha
dirençli olsun diye
de tür seçimleriyle
ilgili çalışmalar
yapıldı. Burada
kendi doğal ağaç
yapısı dışında da
ayrıca kara ve
mavi selviler, 3
çeşit meşe ağacı
ve diğer bir kısım
yapraklı ağaçlarla
da bu orman yapısı
desteklenip yangınlara

karşı daha dirençli hale getirmeyle
ilgili bir çalışma da yürütülüyor. Bu
alanda ağaçlandırmaya yönelik
altyapı hazırlık çalışmalarını 11
Kasım'a kadar tamamlamayı
düşünüyoruz. 11 Kasım'da tüm
hemşehrilerimizi Milli Ağaçlandırma
Günü'nde yanan bu bölgedeki orman
alanında yapılacak ağaçlandırma
çalışmasına bekliyoruz. Bu sahada
yaklaşık 2024 sonuna kadar 500 bin

fidan ve 2025 yılı mart ayına
kadarlık dönemde ise 600 bin

olmak üzere 1 milyon 100
bin fidan ve 8 ton tohum
atarak yanan bölgedeki
ağaçlandırma
çalışmalarını
tamamlamayı
düşünüyoruz. Tüm
çabalarımız,

çalışmalarımızda ona
yönelik. İnşallah birkaç

sene buranın tekrar
yemyeşil bir doğaya

dönüştüğünü, doğal hayatın

yeniden gelmeye başladığını hep
birlikte göreceğiz"
değerlendirmesinde bulundu.

BAŞKA AMAÇ YOK!
Yanan sahalarının orman vasfının

değiştirilmesi iddialarıyla ilgili
soruları cevaplayan Vali Elban,
"Anayasamızda 169'uncu maddede
yanan alanların hiçbir şekilde orman
dışında bir amaçla
kullanılamayacağını düzenlemiş
durumda. Şu anda yapmış
olduğumuz çalışmalarla anayasanın
emri doğrultusunda bu alanı hızlıca
ağaçlandırıyoruz. Dolayısıyla buranın
orman amacı dışında başka bir
amaçla kullanılması söz konusu değil"
dedi.

Vali Elban, açıklamasının
ardından İzmir Orman Bölge
Müdürü Mahmut Yılmaz ile birlikte
Orman Bölge Müdürlüğü
personelinin çalışmalarını ile yangın
sonrası yapılan çalışmaları konu alan
fotoğrafları inceledi. (DHA)

İzmir, her geçen gün trafik açısından
daha da çekilmez, yaşanmaz bir yere
dönüşüyor. Geçen hafta İzmir basınının
temsilcilerini ziyaret eden İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay’a her
gittiği kurumda trafikle ilgili düzenlemeler
konusu sorulan ilk sorulardan biriydi.

Ulaşım Master Planı’nda yapılacak
revizyon ve düzenlemelerle İzmir trafiğinin
geleceğine dair bir sistem üzerinde
çalıştıklarını açıklayan Başkan Tugay, trafik
sorununun kronikleştiği belli başlı
noktalarda atılacak adımları müjdeledi.

Mürselpaşa Tüneli, Altınyol, Karşıyaka
Ordu Caddesi, Kemal Baysak Bulvarı-
Anadolu Caddesi bağlantısı, Yeşildere ve
Karabağlar Yaşayanlar Kavşağı gibi artık
günün her saatinde trafikten hareket
edilemez noktalara dönüşen bu yerlerle
ilgili düzenleme müjdelerini sıraladı

Başkan Tugay.
Önceki başkanlar Tunç Soyer

ve Aziz Kocaoğlu döneminde de
sıklıkla vatandaşın şikayet ettiği
bu noktalarla ilgili düzenleme
yapılmayan her gün bu şehirde

yaşayanlar için stres dolu, sorunlu ve moral
bozucu bir trafik deneyimi anlamına geliyor.

İkinci sıra parklanmalar, esnafın
kapısının önünü kendine ait bir yermiş gibi
işgal edişi, kaldırım işgallerinin yarattığı
trafik baskısı derken İzmir’de yaşayanların
bu sorunları görmezden gelmesi mümkün
değil-olmamalı!

Önceki gün İzmir’i ziyaret eden
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet
Yılmaz’ın kente gelişiyle bir anda çözülen
(!) trafik sorunu konusunda emniyet
güçlerinin daha fazla sahada olmasına
ihtiyacımız var. 

HER GÜN BAKAN GELSİN!
Fevzipaşa Bulvarı’ndan Mürselpaşa’ya ve

oradan da AK Parti İl Başkanlığı’na kadar
olan güzergahın neredeyse her 50
metresinde gördüğümüz trafik ekiplerinin
etkisiyle günün her saati trafikten
çekilmeyen, ilerlenilemeyen bu güzergahtaki
bu muhteşem dokunuş anlık da olsa bu
şehirde her gün trafikte mücadele eden biri
olarak beni fazlasıyla memnun etti.

Cumhurbaşkanı Yardımcısının,
bakanların İzmir’e daha sık uğraması kentte
kronikleşen trafik sorununun çözümü için
muhteşem bir seçenek olabilir. Kenti

yönetenlerin en azından bu çözümü de
değerlendirmelerini öneriyorum.

Çiğli, Egekent alt geçitleri, havalimanı
güzergahındaki alt geçitlerden bu yana
İzmir’de neredeyse bir battı-çıktı bile
yapılmamış. Bu battı çıktılar yapıldığında
CHP’nin genel başkanı Deniz Baykal, İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı ise Aziz
Kocaoğlu idi. Konak Tüneli ve Mustafa
Kemal Sahil Bulvarındaki battı-çıktı

projelerinin dışında yakın geçmişte kente
dokunan bir tane proje yok. Onat Tüneli biter
de devreye alınırsa devrim olacak ancak onun
da geleceği hakkında net bir bilgi yok.

Küçük İstanbul’a dönüşen şehrimizde
yaşamak her geçen gün daha da zor bir hale
gelirken, bu şehri yönetenlerin bu sorunları
görmezden gelme çabasına anlam vermek
çok zor. Lütfen trafik sorununa el atın, bu
şehirde yaşama kültürüne zarar vermeyin!

İzmir Valisi Süleyman Elban, Yamanlar Dağı'ndaki yanan ormanlık alanda
yürütülen ağaçlandırma çalışmalarının yıl sonuna kadar tamamlanacağını söyledi

‘Yanan alan başka amaç
için kullanılmayacak’

TOKMAKOĞLU 

Ne olur
trafiği
çözün!

A.BUĞRA 

ANLIK BİRİKİMLERİN TOPLAMI 
bugra@kesfetsek.com

İzmir Ticaret Borsası
Eylül Meclis Toplantısı
kentin kadın belediye
başkanlarının katılımıyla İZQ
İnovasyon Merkezi’nde
gerçekleşti. İzmir Ticaret
Borsası Yönetim Kurulu
Başkanı Işınsu Kestelli,
Meclis Başkanı Ömer
Gökhan Tuncer ve İzmir’in
kadın belediye başkanlarının
katıldığı toplantıda konuşan
Efes Selçuk Belediye Başkanı
Filiz Ceritoğlu Sengel; “Efes
Selçuk sadece İzmir’in değil

sadece Ege Bölgesi’nin değil
Türkiye’nin gözbebeğidir”
dedi. İzmir’in tarihi, tarımsal
ve turistik zenginliklerinin
ortaya çıkarılması için bir
kompozisyona ihtiyaç
duyduğunun altını çizen
Başkan Sengel, “Biz bir
markalama çalışması
yapıyoruz, değerlerimize
sahip çıkıyoruz. Efes’i
Aydın’da zannediyorlar.
Agroturizm dediğimiz tarımı
ve turizmi bir araya getiren
bir kavram var. Bunun için

özel sektör ve belediyeler
olarak neler yapmamız
gerektiğini düşünüyorum. İşte
onun bir kompozisyon
yaratmamız gerekiyor. İzmir
için, ilçelerimiz için bu
kompozisyonu yaratmalıyız.
Biz bütün belediye
başkanlarımız ile beraber
bunu yapmaya çalışıyoruz.
Geçen dönem de bunun için
çalıştık ama bence bir lobi
oluşturup bir kompozisyon
yazmak zorundayız” dedi.
(Haber Merkezi)

Başkan Sengel’den markalama vurgusu!

İrfan
Önal

Onur
Emrah
Yıldız

Işınsu Kestelli, Filiz Ceritoğlu Sengel, Ömer Gökhan Tuncer

Süleyman
Elban
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Konak Belediyesi’nin her yaştan vatandaşı
spor aktiviteleriyle buluşturduğu Spor
Okulları’nda kış dönemi 1 Ekim’de başlıyor.
Yıl boyunca hizmet veren okullardaki kurslar,
yaz döneminde olduğu gibi kış döneminde de
hız kesmeden sürüyor. Spora erişimde fırsat
eşitliğini ilke edinen Konak Belediyesi, ilçenin
dört bir yanında yer alan 9 ayrı merkezinde,
çocukları ve kadınları futboldan basketbola,
voleyboldan jimnastiğe, cimnastikten pilatese
7 farklı branşta düzenlenen spor
kurslarıyla buluşturuyor. Haftanın altı
günü uzman eğitmenler eşliğinde
düzenlenen kurslara kayıt süreci
devam ediyor.

‘7 FARKLI BRANŞ’
Konaklıların yanı sıra tüm

İzmirlilere kapılarını açan Konak
Belediyesi Spor Okulları’na 4-7 yaş ve
8-14 yaş arası çocuklar ile her yaştan
kadın kayıt yaptırabiliyor. Gültepe
Atatürk Spor Tesisi’nde çocuklar için;
futbol, voleybol, basketbol, temel

hareket eğitimi verilirken, kadınlar için de
pilates ve cardio eğitimi yer alıyor. Zafertepe
Gencay Spor Tesisi’nde ve Dr. Saadettin
Yağdıran Spor Tesisi’nde ise çocuklar için
futbol kursları düzenleniyor. Spor tesislerinin
yanı sıra Güzelyalı Spor Merkezi ile Hilmi
Değirmenci, Hatay, İsmetpaşa, Gültepe ve
Zeytinlik semt merkezlerinde de kadınlara
yönelik pilates kursları veriliyor. Öte yandan
Zeytinlik Semt Merkezi’nde 4-7 yaş arası

çocuklar cimnastik kursuna katılabiliyor. 

‘SAĞLIKLI NESİLLER’
Konak Belediyesi’nin Spor Okulları’na yaz

boyunca hem çocukların hem de kadınların
yoğun ilgi gösterdiğini dile getiren Başkan
Nilüfer Çınarlı Mutlu, kış aylarında da
kursların kesintisiz devam edeceğini
belirterek, “Spor kurslarımız ile geleceğe
zihnen ve bedenen sağlıklı nesiller

yetiştirmenin temellerini atıyoruz.
Kurslarımız sayesinde çocuklar ve
kadınlar hem güne zinde başlıyor
hem de sosyalleşerek keyifli zaman
geçiriyor ve yeni dostluklar
kuruyor. Sporun birleştirici gücü
hepimizi sarıyor” diye konuştu.
Gruplar halinde haftanın altı günü
düzenlenen kurslara kayıt
yaptırmak ve detaylı bilgi almak
için 0232 482 10 39 - 0232 484 53
00 numaralı telefonları mesai
saatleri içerisinde arayabilirsiniz.
(Haber Merkezi)

Karşıyaka’da zabıta 
işgale göz açtırmadı 

Karşıyaka Belediyesi Zabıta Müdürlüğü
ekipleri, işgal sorunuyla mücadele
çalışmaları kapsamında, Kilise Sokak’ta
denetimlerde bulundu. 11 iş yeri
hakkında cezai işlem uygulandı

Toplum huzurunu ve kent düzenini
korumak için yoğun çalışmalarını
sürdüren Karşıyaka Belediyesi, ikinci el
eşya mağazalarının yer aldığı Donanmacı
Mahallesi 1728, 1729, 1730, 1735
sokaklarda denetim yaptı. Halk arasında
Kilise Sokak olarak adlandırılan
bölgedeki işletmeleri tek tek kapsamlı
kontrollerden geçiren ekipler, özellikle
yoğun şikayetlere neden olan kaldırım ve
yol işgali konusunda uyarılarda bulundu. 

11 İŞLETMEYE CEZA
Çalışma kapsamında 11 iş yerine ceza

kesilirken, bu işletmelerin üç tanesine
yasal prosedüre uyulmadığı gerekçesi ile
kapatma işlemi uygulandı. İşgalin önüne
geçmek ve vatandaşların sokak ile
kaldırımları rahat kullanmalarını

sağlamak amacıyla, gerekli işletmeler
hakkında tebligat düzenlendi. Bölgedeki
tüm iş yerleri; kaldırım ve yolların işgal
edilmemesi, ürün indirip bindirme
işlerinin trafiğin az yoğun olduğu
saatlerde yapılması gibi konularda
uyarıldı.

“KURALLARA UYALIM”
Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız

Ünsal, “Karşıyakamızda, kent içi disiplini
bozan unsurlara karşı mücadelemizi
sürdürüyoruz. Özellikle yaya trafiğinin
yoğun olduğu bölgede işletmeler
tarafından kaldırımların işgal edilmesine
yönelik şikayetlerin artması üzerine zabıta
ekiplerimiz denetim gerçekleştirdi. Daha
önce yapılan uyarılara rağmen kurallara
uymayan iş yerlerine cezai işlem
uygulandı. Vatandaşlarımızın da
desteğiyle daha düzenli bir Karşıyaka için
çalışmalarımızı sürdüreceğiz. Lütfen
kurallara uyalım, kent düzenini birlikte
koruyalım” dedi. (Haber Merkezi) 
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Bornova Belediyesi, Litvanya’nın Jonava
Belediyesi ile sürdürülebilirlik ve iklim
değişikliği konularında işbirliği fırsatlarını
araştırmak amacıyla önemli bir ziyaret
programına ev sahipliği yaptı. Uluslararası
ilişkiler ve iklim dostu projelerle yerel
yönetimlerin küresel sorunlara nasıl çözüm
üretebileceğinin örneğini sunan iki kent,
sürdürülebilir geleceğe dair umut verici bir
adım atıyor.

Litvanya Büyükelçiliği ile KENT-LAB
(Kentsel Stratejiler ve Yerel Uygulamalar
Derneği) tarafından yürütülen; “İklim
Değişikliğiyle Mücadelede Öğrenme ve Ağ
Oluşturma Aracı Olarak Türkiye-Litvanya
İşbirliği Projesi” kapsamında Litvanya
Belediyeler Birliği, Litvanya Belediye

Şirketleri Birliği ve Vilnius Teknik
Üniversitesi’nden gelen temsilciler, Bornovalı
Tarihçi Altan Altın ve ilgili bürokratların
eşliğinde Bornova’daki tarihi ve kültürel
zenginlikleri tanıyıp, iklim değişikliğiyle
mücadelede örnek teşkil edecek projeler
hakkında bilgi alışverişinde bulundu. 

‘YEŞİL ENERJİ’
Ziyaretin ana temasını oluşturan "Yeşil

Enerji ve Enerji Dönüşümü" çerçevesinde her
iki taraf, bu alandaki iyi uygulamaları
paylaşarak iklim değişikliğiyle mücadelede
yenilenebilir enerji kaynaklarının kullanımını
artırmak ve enerji verimliliğini teşvik etmek
konularında ortak projeler geliştirmenin
gerekliliği vurguladı. (Haber Merkezi)
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Karabağlar
Belediyesi’nin
yoğun ilgi gören
Aqua Yaşam
Yüzme
Havuzları ve
kafeteryası bu
yaz aylarında 40
bin kişiyi
ağırlayarak,
yine İzmir'in
gözdesi oldu.
Sonbahar
nedeniyle
kapılarını

kapatan tesis gerek temizliği, gerekse
ulaşım kolaylığı ve sunduğu hizmetler
nedeniyle tercih ediliyor.
Karabağlar Belediye Başkanı Helil Kınay,
haftanın 7 günü açık tutulan tesislerden,
sürekli hijyen ve güvenlik kontrolü
yapılmasından ötürü özellikle ailelerin
gönül rahatlığıyla yararlandığını söyledi.
Başkan Kınay, gelecek yıllarda da bu
hizmetleri daha da geliştireceklerini,
kaliteyi bozmadan ziyaretçi sayısını
artırmayı hedeflediklerini söyledi. 
(Haber Merkezi)

Menderes’te
yollar tertemiz 

200 engelli bireyin 
ağız tedavisi yapıldı
Ayvalık Belediyesi tarafından, 32. kez
düzenlenen Engelliler Şenliği etkinlikleri
kapsamında, Türk Kızılay’ı ile Engel
Tanımayan Diş Hekimleri Derneği
ortaklığında yürütülen “Gülümse” projesi
dâhilinde; 4 gün boyunca yüzlerce engelli
ve ihtiyaç sahibine ağız ve diş sağlığı
hizmeti sunuldu.Türk Kızılay, Engel
Tanımayan Diş Hekimleri Derneği ile
imzaladığı protokolle engelli bireylere
yönelik ağız ve diş sağlığı bilinçlendirme
çalışmaları, muayene ve tedavi
hizmetlerine ortak oldu. “Gülümse” isimli
proje, Ayvalık’ta her yaştan yüzlerce
engelli ihtiyaç sahibine gönüllü diş
hekimlerinden ağız ve diş sağlığı hizmeti
veriyor. (Haber Merkezi)
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HAVUZLAR, İZMİRLİ 
çocukların gözdesi

Menderes Belediyesi Temizlik İşleri
Müdürlüğü, İzmir Büyükşehir Belediyesi
ekipleri ile birlikte yol kenarlarında
bırakılmış çöp ve molozların oluşturduğu
çevre kirliliğine karşı temizlik seferberliği
başlattı. Ekipler, Ataköy, Çileme,
Değirmendere ve Oğlananası
Mahalleleri’nde yol kenarları ve ormanda
yer alan atıkları temizleyerek temiz
görüntüsüne kavuşturdu. Belediyelerin
çevre kirliliğine karşı mücadelesinin devam
edeceği öğrenildi. Menderes Belediye
Başkanı İlkay Çiçek, “Mahallelerimiz moloz
yığınları ve çöplerden arındırıyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)
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Konak Belediyesi’nin spor okullarında kış sezonu başlıyor. 4-7 yaş ve 8-14 yaş
arası çocuklar ile her yaştan kadın 9 ayrı merkezde, 7 farklı branşta eğitim alacak
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İzmir’in iyi niyet anlaşması
imzaladığı Chengdu Belediyesi
yetkililerinden oluşan heyet, İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay’ı ziyaret etti. Ziyarette;
Chengdu Belediye Halk Kongresi
Daimi Komitesi Başkan Yardımcısı
Xie Ruiwu, Chengdu Belediye Halk
Kongresi Vekiller Komitesi Başkanı
Wang Zhen, Chengdu Wuhou
Bölgesi Halk Kongresi Daimi
Komitesi Başkanı Li Liao, Chengdu
Jintang İlçesi Halk Kongresi Daimi
Komitesi Başkanı Gong Yaming,
Chengdu Belediye Liman ve Lojistik
Ofisi Genel Müdür Yardımcısı Liu
Shuguo yer aldı.

‘YAKIN OLMALIYIZ’
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.

Cemil Tugay, “Çin’den gelen heyetlerin ilgisi
bizi mutlu ediyor. Çin ve Çin’den kardeş

şehirlerimizle İzmir olarak çok yakın olmalıyız.
Buna Chengdu da dâhil. Özellikle teknoloji
konusunda Çin’den yararlanmak, iş birliği

içinde olmak bize çok faydalı
olur. Karşılıklı yatırımlar
yapabiliriz. Belediye olarak da
akıllı şehir teknolojileri
konusunda karşılıklı bilgi
alışverişinde bulunmak istiyoruz.
Özel bir çalışma alanı olabilir.
Bazı altyapı ve çevre konularında
da deneyimlerinizden
faydalanmak isteyebiliriz” dedi.

‘İŞ BİRLİĞİ YAPALIM’
İzmir ve Chengdu arasında

yapılabilecek iş birliklerinden
bahseden Chengdu Belediye
Halk Kongresi Daimi Komitesi
Başkan Yardımcısı Xie Ruiwu,
“Chengdu, İzmir gibi güzel bir
şehir. Sizi bekliyoruz. Beraber

çok fazla iş yapabiliriz” diye konuştu. Ruiwu,
akıllı şehir teknolojileri konusunda da birlikte
çalışılabileceğini belirtti. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin yürüyen
merdiven ve asansör kazalarına kalıcı çözüm
getirebilmek için büyük çaplı başlattığı bakım
seferberliğinde son etaba gelindi. İzmir Metro
AŞ bünyesindeki istasyonlarda riskli görülen
50’nin üzerindeki yürüyen merdivenin 20 tanesi
yedek parça montajlarının ardından kullanıma
açıldı. Parça tedarik sürecindeki gecikmelere
rağmen siparişlerin ulaşmaya başladığını ifade
eden İzmir Metro AŞ Genel Müdürü Sinan
Karakuzu, ekim ayı sonuna kadar metrolardaki
tüm yürüyen merdiven ve asansörlerin hizmete
açılacağını belirtti. İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay’ın talimatıyla
başlatılan yürüyen merdiven ve asansör bakım
çalışmaları, gece gündüz demeden hızla
sürdürülüyor. Yürüyen merdiven ve asansör
kazalarının bir daha yaşanmaması için daha
önce yapılmamış ölçüde, detaylı bakım ve
onarım çalışması başlatan İzmir Büyükşehir
Belediyesi, İzmir Metro AŞ bünyesinde yer alan
istasyonlarda riskli gördüğü yürüyen merdiven
ve asansörleri kullanıma kapatmıştı. Gerekli
tespitlerin ardından yedek parça temin sürecini
başlatan İzmir Büyükşehir Belediyesi, parça
montajı yapılarak kontrolleri tamamlanan
merdivenleri yeniden kullanıma açmaya başladı.

Fahrettin Altay Metro İstasyonu’nda
yürütülen çalışmaları yerinde inceleyen İzmir

Metro AŞ Genel Müdürü Ahmet Sinan
Karakuzu, “Üçyol Metro istasyonumuzda
yaşanan kötü hadiseden sonra, bünyemizde
bulunan 194 yürüyen merdiven ve 84 asansörün
hepsine bir anda baktık, kontrol ettik. Bir daha
aynı şey yaşanmasın diye tüm önlemlerimizi
aldık ve hummalı bir çalışma başlattık. Riskli
gördüğümüz 50’nin üzerinde yürüyen merdiven
ve 10’a yakın asansörü kapattık. 1 Temmuz

tarihinden itibaren gerekli olan tüm yedek
malzemenin siparişini verdik. Maalesef bu talep
ettiğimiz malzemeler hemen gelemiyor. Bazıları
yurt dışı kaynaklı, bazıları üretim kaynaklı 3–4
aylık bir gecikme olabiliyor. Artık yedek
parçalarımızın geri dönüşleri başladı. Yedek
parçaların montajlarıyla yürüyen
merdivenlerimiz peyderpey açılmaya başladı”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

Kemalpaşa Belediyesi, kötü
görüntülere neden olan ve
tehlike oluşturan metruk
yapıların yıkım işlemlerini teker
teker gerçekleştiriyor.
Kemalpaşa’da yaşayan
vatandaşların şikayetlerine
sebep olan, çevrede yaşayanları
rahatsız eden ve güvenlik
sorunları oluşturan yapılar,
mülk sahiplerinin başvuruları
ve Kemalpaşa Belediyesi Fen
İşleri Müdürlüğü ekiplerinin
tespitleri ile yıkılarak molozları tasfiye
ediliyor. Yıkım işlemleri mülk sahipleri ile
gerçekleştirilen görüşmelerin ardından,
muvafakatname alınarak
gerçekleştiriliyor. İlçede son 6 Aylık

süreçte toplamda 16 adet metruk bina
yıkılırken, son olarak Armutlu
Mahallesi’nde yaşayan bir vatandaşın
talebi üzerine yıkım çalışması yapıldı.
(Haber Merkezi)

Kemalpaşa’nın dokusu değişiyor
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MOSSAD
deyince

Bahar güneşi usul usul yükselirken,
badem ağaçları çiçeklerini açmış adeta
yazın gelişini müjdeliyordu. Tek şeritli
asfat yolda ağır ağır ilerleyen otomobilin
cızıltılı radyosunda müzik yayını bitmiş,
her 60 dakikada bir tekrarlayan haberler
başlamıştı. Tunus’ta Filistin Kurtuluş
Örgütü (FKÖ) karargahını basan İsrail
ajanları, örgütün iki numaralı ismi Halil
El-Vezir’i yatağında uyurken öldürdü. El
Vezir’in vücudunda 52 kurşun yarası
olduğu açıklandı”

MOSSAD adını ilk kez 10’lu
yaşlarımın hemen başında bu film
sahnelerini andıran suikast ile
duymuştum. Tunus’ta sahile gece yarısı
botlarla çıkan MOSSAD ekibi, biri kadın
kılığında iki ajanını FKÖ karargahının
kapısına adres soran iki turist kılığında
göndermiş, ajanlar korumayı kolayca
öldürüp, içeri dalmışlardı. Sonrası
malum. MOSSAD’ın özellikle
Ortadoğu’da on binlerce ajanı, etkin bir
istihbarat ağı hep oldu. Mesela Eli
Kohen adını hiç duydunuz mu? 

Kemal Emin Sabit takma adıyla
Suriye’ye sızan siyonist ajan. Arapçayı
aksansız konuşuyor, Arap kültürünü en
ince detayına kadar biliyordu. 1962’de
Şam’a yollanmıştı. Suriye siyaseti içinde
öyle hızlı yükseldi ki kısa sürede Bakan
Yardımcısı oldu. Hatta bir ara adı
bakanlık için bile geçti. Suriye’nin Golan
Tepeleri’ndeki askeri varlığı ile yakından
ilgilenen Cohen, sık sık bölgeyi ziyaret
ediyor, birlikler ve konumları hakkında
detaylı bilgiler ediniyordu. Neredeyse her
birlikteki mermi sayısına kadar hakimdi.

Bir gezisinde aklına dahice bir fikir
geldi. “Askerlerimiz neden sıcağın
altında duruyor, onlara hem kamuflaj
olacak, hem de gölge yapacak ağaçlar
dikelim” dedi. Proje için gerekli parayı
kendi cebinden veren Cohen, gece yarısı
ise evinin gizli bir bölmesine kurduğu
telsiz istasyonundan şifreli mesajını
yayınladı.

- Ağaçların olduğu yerleri bombalayın.
Sonuç mu? Golan Tepeleri’nin işgal

edilmesinde büyük rol oynadı.

HEP BAŞARDI MI?
1965 yılında yakalanan Cohen, Şam

meydanında idam edildi. Mezarının yeri
hala sır. Peki Cemal Abdül Nasır’ı bilir
misiniz?. Mısır’ın efsane lideri. Arap
milliyetçiliğinin sembol isimlerinden biri.
Onun damadı bile MOSSAD çıktı. Adı
Eşref Mervan’dı. 1973 Arap-İsrail
savaşından önce Mısır Ordusu’nun SSCB
ile yaptığı anlaşmalardan, taarruz
planlarına her şeyi İsrailli yetkililere
verdi. Savaş sonunda Mısır
Cumhurbaşkanı Enver Esad’dan üstün
hizmet madalyası bile aldı. Bugün hala
tartışılıyor. Kahraman mı? Hain mi?
Peki bu MOSSAD’ın her yaptığı iş
başarılı mı? Yoo.. Tarihi fiyaskolarla
dolu. Mesela 1954’de Mısır’da bir dizi
bombalama eylemine giriştiler, kendi
ajanlarını öldürdüler. 1973’te FKÖ
liderlerinden Ebu Hasan’a Norveç’te
suikast düzenlediler. Öldürdükleri adam
Faslı bir garson çıktı. 1997’de Hamas’ın
önemli isimlerinden Halid Meşal’e sokak
ortasında zehir enjekte etmeye çalıştılar.
Yakalandılar. Yani öyle uçup kaçtıkları
filan yok. MİT özellikle son dönemde
MOSSAD’ın Türkiye faaliyetlerini
yakından takip ediyor. Sık sık ajanlarını
enseliyor. Ancak Hizbullah’a karşı
giriştikleri son çağrı cihazı operasyonu
geleceğin savaşlarının  bir ön versiyonu
gibi. Gelelim asıl soruya. Sizce
MOSSAD mı yaptı? Yoksa abisi de işin
içinde mi?

UĞUR

KIRMIZI DAKTİLO
KADİRmedyaup@gmail.com

Dikili Belediyesi ve ilçe çevresindeki
firmalar ile yapılan işbirliği
kapsamında gençler iş bulabilme
fırsatını elde ediyorlar. Dikili
Belediyesi Mustafa Kemal
Atatürk Kültür Merkezi'nde
yapılan iş görüşmeleri sonucu
pek çok genç için istihdam ve
kariyer yapma fırsatı doğmuş
oluyor.  Dikili Belediye Başkanı
Adil Kırgöz, "Dikili'mize
dinamizm katan  gençlerimizi çok
önemsiyoruz. Bu kapsamda
ilçemizde faaliyet gösteren
firmalar ile iş birliği yaparak
gençlerimizi iş yaşamına kazandırıyor.
Kurmuş olduğumuz istihdam köprüsüyle
kardeşlerimize kariyer yapma fırsatını da

sunmuş oluyoruz. İlçemizde işsizlik
sorununu çözüme kavuşturmak için
kararlılıkla çalışmaya devam edeceğiz”
dedi. (Haber Merkezi)

Başkan Kırgöz'den istihdama destek 

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, İzmir’in iyi niyet anlaşması
imzaladığı Çin Halk Cumhuriyeti’nden  Chengdu Belediyesi yetkililerini ağırladı 
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AK Parti İzmir Milletvekili Ceyda
Bölünmez Çankırı, Ege Telgraf TV’nin
canlı yayın konuğu oldu. Politize
programında Yağmur Daştan’ın sorularını
yanıtlayan Çankırı, kentin öne çıkan
başlıklarını
değerlendirdi.
İzmir’in
sorunları
üzerinden yerel
yönetimleri
eleştiren
Çankırı,
“Bakalım
bundan sonra 6
ay doldu. Hoş
geldin, beş
gittin ağırlama
dönemlerini
geçip icraat
dönemlerine
geçmeleri
lazım.
İzleyeceğiz. Biz her zaman üzerimize düşeni
yapıyoruz ama onlar İzmir halkının hem
aklıyla hem de vermiş olduğu oylarla
maalesef dalga geçiyorlar. Hizmet etmemek
artık motto haline gelmiş” dedi.

İzmir’de 30 ilçeyi tek başına ziyaret
ederek çalışmalarını yürüten Çankırı, “Sizi
Dinliyoruz’ adını verdiği program hakkında
bilgiler verdi. “Vatandaşın, ‘Vekilleri
seçimden seçime görüyoruz’ düşüncesini
kendi adıma yıktığımı düşünüyorum”
sözleriyle açıklamalarına başlayan Çankırı,
“Geçtiğimiz yıl, belediye başkan adaylığı
hikayemin başlamasına da aslında bu
sebeptir. İnsanların ‘Seçim yok, siz neden
sahada çalışıyorsunuz?’ dediği noktada ‘Biz
zaten seçimin bittiği gün sahada çalışmaya
alışık bir teşkilatız’ demiştik. Önümüzde
dört yıl boyunca seçim yok ama inanın bazı
yerlerde öyle problemlerle karşılaşıyoruz ki
‘Bunu nasıl görmemişiz’ dediğimiz yerler
hala var. O yüzden sahada ne kadar
gezersek o kadar çok problemi yerinde
çözme fırsatına sahip oluyorsunuz. İzmir’in
hiçbir ilçesini ayırmadan ve hepsine aynı
özeni göstererek bir program yazdık ve ‘Sizi
Dinliyoruz’ dedik. Program çerçevesinde
ilçelerde önce halk günü yapıyor,
sonrasında meclis üyelerini, muhtarları,
esnafı, STK’leri dinliyoruz. İzmir’i ilmek
ilmek gezip, bin 293 mahallesinin her birini
dolaşarak girmediğimiz nokta kalmasın
diye uğraşıyorum” ifadelerini kullandı.

“CİDDİ PROBLEMLER VAR”
“Sizi Dinliyoruz programınız

kapsamında vatandaştan neler
duyuyorsunuz?” sorusunu da
yanıtlayan Çankırı, şunları söyledi:
“Vatandaşın talepleri kendi
mahallelerinin özelinde genelde
yereli ilgilendiren şeyler. İzmir
yıllardır CHP tarafından
yönetilen bir şehir, zaten
durum ortada. Hizmetsizlik
artık yıllardır bu kentte bir
motto haline geldi. Öyle ki
artık en ufak bir şey
yaptıklarında bile
‘Çalışıyorlar’ deniliyor.

Şehirde çok ciddi
problemler

var.

Vatandaşla hemhal olduğunda yerel
yönetimlerle ilgili sıkıntıları dile getiriyorlar
bunun dışında işsizlik problemini
duyuyoruz. Muhtarlarla yaptığımız
toplantılarda onların yereldeki ihtiyaçlarıyla

karşı karşıya
kalıyorsunuz.
İlçe ve
Büyükşehir
arasındaki
anlaşmazlıklar,
yolların
yapılmaması,
altyapı
problemleri,
şehirdeki çarpık
yapılaşma…
‘Bana
söyleyeceğiniz
işler merkezi
hükümetin
çözeceği işler
olsun’ diyorum.

Gediz, Devlet Su İşleri (DSİ), doğalgaz…
Çözebilecek problemleri anında telefonu
kaldırıp çözdüğümüz çok iş var. Sorunları
çözdüğümüzde vatandaş da mutlu oluyor.”

“BÖYLE RÖVANŞİSTLİK YAPILMADI”
İzmir’de vatandaşın dile getirdiği çöp

sorununa yönelik açıklamalarda da bulunan
Çankırı, “İzmir’de yeni bir çöp tesisine
ihtiyaç var ama hiçbir adım görmüyoruz. O
tesisin (Harmandalı Çöp Tesisi) tehlike arz
ettiğini herkes net şekilde biliyor. O yüzden
biz de bu konunun takipçisiyiz. Üzerimize
düşen ne varsa her zaman yaparız. En son
yaşadığımız Körfez krizinde, kentsel
dönüşümde, daha önce yaşadığımız turizm
planlarında olsun her zaman İzmir’in lehine
olacak işte CHP, Büyükşehir Belediyesi, ilçe
belediyeleri ile çalışmaktan gocunmadık.
Körfez krizi gibi çöp krizi de İzmir’in en
büyük problemlerinden bir tanesi. Ben de
bunu sahada net şekilde görüyorum. Çözüm
belediye başkanlarının elinde. Sonuçta
Büyükşehir’le, ilçeleriyle kendileri bu şehri
yönetiyorlar. Geçen gün Kiraz’daydım.
Yıllarca ilçe ve Büyükşehir arasında ciddi
çekişmeler vardı. Oraya hizmet
götürülemedi. Gittiğimde gördüm ki yine
hizmet yok. Kendi ilçe belediyeniz, niye
hizmet etmiyorsunuz? 11 kilometrelik grup

yolları var, hala yapılmamış. Kendi
içlerindeki çekişme mi, o ilçeyi

umursamak mı bilemiyorum.
Benim mantalitem almıyor. Biz
kendi yönettiğimiz
büyükşehirlerde bütün ilçeler
bizde miydi, hayır. Fakat
bütün ilçelere hizmet edildi,
böyle bir rövanşistlik hiçbir

zaman yapılmadı. Kendi
ilçe belediyeniz, niçin
kırsaldaki problemleri
yaşatıyorsunuz?” diye
sordu.

İzmir’de uzun
zamandır
kamuoyu
gündeminde geniş
yer tutan Körfez
sorunu ile ilgili de
dikkatleri çekecek
açıklamalarda

bulunan Çankırı,
“Körfez’in bir
problemi var, bu

problem İzmir’in problemi. İzmir’in sahili
bulunan 10 ilçesinin en büyük
problemlerinden biri Körfez. Alınan
numunelere bakıldığında sudaki amonyak
miktarı olması gerekenden 50 kat fazla çıktı.
Balıkların bu ortamda oksijen alma şansı
yok. Ciddi kirlilikle karşı karşıya kaldık. 24
dere doğrudan Körfez’e akıyor, hala
kanalizasyonu olmayan mahallelerimiz var.
Zaten böyle bir deniz rengi yok, kahverengi.
Bu kadar bakımsız, özensiz bir Körfez’de
‘Biz yüzeceğiz’ diyorlardı. Yüzmek ne
demek, yanından geçmek istenilmiyor.
Bizim için Mavi Vatan, siyaset üstü bir
kavramdır. Görüşümüz ne olursa olsun her
bir vatanseverin bunu kutsal görmesi, vatan
toprağından farksız olmayan bir milli değer.
İzmir Körfezi de hepimizin ortak değeri.
Burada ortak akla inanıyorum, hep beraber
hareket edecek ve takipçisi olacağız. Bilim
Kurulu durmaksızın çalışıyor, bakanımız
herkese ödev verdi. Belediyeler de bu
konuda ödevlerini inşallah yerine
getirirlerse bizler de merkezi hükümet
olarak bunun hem desteğini verecek hem de
çözüm noktası getirerek kenti bu durumdan
kurtaracağız” dedi.

“KAVGALARINA MALZEME OLAMAYIZ”
Körfez ile ilgili yaşanan tartışmaların

hatırlatılarak mevcut
İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı
Cemil Tugay ve
önceki başkanı
Tunç Soyer’in de
açıklamalarının
sorulması üzerine
Çankırı, “Herkes
tartışmanın içine
giriyor ama
kimsenin çözüm
odaklı geldiğini
görmedik. Bu
sorunu palyatif
olarak
çözmeye
çalışıyorlar. O
yüzden de onların
kendi içlerindeki tartışmaları halkı
oyalamak olarak görüyorum. Onların kendi
içlerindeki kavgaya malzeme olamayız, biz
çözüm merciiyiz. İnşallah da çözeceğiz”
mesajı verdi.

“DÖNÜŞÜMDE TALİHSİZ AÇIKLAMA”
İzmir’in birçok sorununun çözümü için

master planlara ihtiyacı olduğunu söyleyen
Çankırı, kentsel dönüşüm ve ulaşım
konusunda açıklamalarda bulundu. İzmir’de
yapı stokunun en eski olduğu ilçelerden
Konak’ta belediye başkanı adayı olarak
sorunları yerinde gözlemlediğinin altını
çizerek açıklamalarına başlayan Çankırı,
“Yeşildere’nin, Karabağlar’ın, Bayraklı’nın
dönüşüme ne kadar ihtiyacı olduğunu da
biliyoruz. Bayraklı’da rezerv alanda 5 bin
konutu bir sene içinde yapıp teslim ettik,
bunlar yapılabilecek şeyler. Bugün İzmir’i
yönetenlere baktığımızda Cemil Tugay,
“İzmir’de kaç tane binanın deprem riski ile
boşaltılıp yeniden yapılması, bazılarının
katlarının azaltılması gerekiyor bilmiyorum.
Kökünden bir bina yapma sürecini
yetiştiremeyeceğimiz bir gerçek, bazı ara
çözümler üreteceğiz” demiş. Bence bu çok
talihsiz bir açıklama. Bu ara çözümle
bulunacak bir şey değil. Bu şehir deprem
şehri, bekleyen bir sürü afetler var. Şu anda
başlattıkları ne bir dönüşüm programı ne de
destek var. Bir gelişme görmüyoruz. Kentsel
dönüşüm uygulamalarında bizim üzerimize
düşen noktada destek istedikleri anda varız.
Dünya Bankası kredisi ilgili İzmir pilot şehir

seçildi ve hala bitirilemeyen konutlar vardı.
Bu desteği isteyen herkese bakanlığın
ofisleri zaten destek veriyor. Belediyelerin
de aynı desteği vermesi gerekiyor. Bu
yerelle ortak yapılacak bir şey. Siz, elinizi
uzatıyorsunuz ama aynı şekilde el
uzatılmadığını görünce yapılacak bir şey
yok. Bir felakette hepimizin içi yanar.
Yanmaması için üzerimize düşen
sorumluluğu yerine getirmemiz gerekiyor”
dedi.

“AĞIRLAMA DÖNEMLERİ BİTTİ”
“Ulaşımda da neler yapılması gerektiğini

biliyoruz. Bunları seçim döneminde de
planlayıp çözümlerini ortaya koymuştuk”
mesajı veren Çankırı, “Ancak yapmak
isterler, İzmir’in sorunlarını çözmek
isterlerse çözerler. Yapılamayacak bir şey
yok. İzmir’de Çevreyolu’nun artık dar
gelmesinden kaynaklı problem var, inşallah
ikinci Çevreyolu da bu dönem yatırım
planına alınarak önümüzdeki beş yıl içinde
devreye girecek. Menemen’den başlayıp 7
ila 8 nokta çıkışlı bir yol inşa edilecek. Bu,
bizim üzerimize düşen bir şey. Fakat şehir
içindeki kılcal yolları da Büyükşehir’in
kendi çözmesi gerekiyor. Bakalım bundan
sonra 6 ay doldu. Hoş geldin, beş gittin
ağırlama dönemlerini geçip icraat
dönemlerine geçmeleri lazım. İzleyeceğiz.

Biz her zaman üzerimize düşeni
yapıyoruz ama onlar

İzmir
halkının
hem aklıyla
hem de
vermiş
olduğu
oylarla
maalesef dalga
geçiyorlar.
‘İzmir 2C ile
yönetiliyor’
diyorum: Hem
insanların oyları
cepte görülüyor
hem de
ceketimizi koysak
seçiliriz mantığı
var. Hizmet
etmemek artık

motto haline gelmiş” ifadelerini kullandı.

‘BİZ BUNA GÜLÜYORUZ’
Konuşmasının sonunda AK Partili vekil

Çankırı, ulusal politika gündemine de
değindi. Muhalefetten gelen ‘Erken seçim’
açıklamalarını değerlendirmesi istenen
Çankırı, şunları söyledi: “Buna AK Parti
olarak gülüyoruz. Cumhurbaşkanımız
‘Erken seçim yok’ dedi. Ancak muhalefet
kazanmanın verdiği sarhoşluğu yaşıyor
halbuki 10 ay önce seçim yapıldı, vatandaş
“Türkiye’yi Recep Tayyip Erdoğan
yönetecek” dedi. 

Biz bugün neden kaybettik,
kazanamadık dediğimiz yerlerde sebep
sonuç ilişkisini biliyoruz. ‘Biz kazandık, yeni
seçim olsa kazanırız’ diyorlar. Kendi
içlerinde kim cumhurbaşkanı olacak kim
genel başkan olacak kavgaları net şekilde
görülüyor. Biz 30 ve 31 Ağustos’ta İzmir
tarihinde ilk defa iki açılışı yapılan fuarda
yaşadık. Bir genel başkan geldi, bir de genel
başkan adayı geldi. O yüzden biz onların
kendi içlerindeki kavgayı gülerek izliyoruz.
Bir lider telaşları var, kim lider olacak.
Halbuki sahadaki çalışmaları güçlendirip
yereldeki zaferin devamını getirseler onlar
için çok daha iyi olur. Ancak onlar kendi
kavgalarından dolayı vatandaşı da
ilgilenmedikleri için hizmetsizlikle baş başa
bırakıyorlar.”

AK Parti İzmir Milletvekili Ceyda Bölünmez Çankırı, İzmir gündemini değerlendirdi. Kentte yaşanan sorunlar üzerinden yerel
yönetimleri eleştiren Çankırı, “6 ay doldu. Hoş geldin, beş gittin ağırlama dönemlerini geçip icraat dönemlerine geçmeleri lazım.
İzmir halkının hem aklıyla hem de vermiş olduğu oylarla maalesef dalga geçiyorlar. Hizmet etmemek artık motto haline gelmiş” dedi
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Hayvanseverlerin heyecanla beklediği PET İzmir 2024 coşkuyla başladı. Can dostları için
yenilikçi çözümler, evcil hayvanlar için geleceğin teknolojisi 4 günlüğüne Fuar İzmir’de

Evcil hayvan sektörüne 
yön veren organizasyon

Türkiye ve Avrasya'nın en büyük
evcil hayvan buluşması PET İzmir
2024, görkemli bir törenle kapılarını
açtı. Fuar İzmir’de düzenlenen
açılış törenine sektörün önde gelen
isimleri, evcil hayvan sahipleri ve
basın mensupları katıldı. Evcil
hayvan ürünleri ve aksesuar
tedarikçilerini bir araya
getiren fuarın açılışı, renkli ve
gösterişli anlara sahne oldu.
Tören, TEMA Fuarcılık
Genel Müdürü Aykut Karslı,
“Bugün evcil hayvan
sektöründe Türkiye’nin en
önemli organizasyonu 8.
Uluslararası İzmir Evcil
Hayvan Ürün, Malzeme ve
Aksesuar Tedarikçileri Fuarı
PET İzmir 2024’ün açılışında
sizlerle bir arada olmaktan
büyük mutluluk duyuyorum.
Geçtiğimiz yıl 60 ülkeden gelen 200
katılımcı ve 40 bini aşan ziyaretçiyle
yakaladığımız başarı, bu fuarın
sektöre sunduğu
katkının açık bir
göstergesidir. Evcil
hayvan sahipleri,
yeni çıkan ürünleri
burada ilk elden
deneyimlerken,
firmalar da
doğrudan
tüketiciden geri
bildirim alarak ürün
geliştirme
süreçlerine yön
verecek. Bizim için her ziyaretçi,
evcil hayvan dostlarının
ihtiyaçlarına yönelik daha iyi
çözümler geliştirme fırsatı anlamına
geliyor. Fuarımız dijital dönüşümün
hızla yayıldığı evcil hayvan
sektörüne yönelik yenilikçi
teknolojileri de sunuyor. Akıllı
mama kapları, GPS ve takip
cihazları, evcil hayvan güvenliğini ve
rahatlığını artıran teknolojik
çözümler, geleceğe yönelik
vizyonumuzun önemli bir parçasını
oluşturuyor. Bu fuar, sadece ticari
bir platform olmanın ötesine
geçerek, evcil hayvanlara
duyduğumuz sevginin,
sorumluluğun ve onlara daha iyi bir
yaşam sunma çabamızın en somut
örneğidir. PET İzmir 2024’ün
hayvan dostlarımızın daha iyi bir
yaşam sürmesi için önemli adımlar

atacağına inanıyor, bu
organizasyonu hayata geçirmemizde
bizimle işbirliği yapan sektör
paydaşlarına, katılımcılarımıza ve
ziyaretçilerimize teşekkür
ediyorum” diye konuştu. Tüm
zorluklara rağmen PET İzmir’in
büyüyerek yoluna devam ettiğine

vurgu yapan İZFAŞ Genel Müdürü
Canan Karaosmanoğlu Alıcı,
uluslararası hedefler için kentteki

tüm kurumların iş birliği yapması
gerektiğini ifade etti. 

‘DOSTLARIMIZIN REFAHI’
Büyük çabalarla PET İzmir’in

önemli bir fuar haline geldiğini
belirten İzmir Büyükşehir
Belediyesi Veteriner İşleri Halk
Sağlığı Daire Başkanı Gökhan
Özdemir, “Evcil bir dost edinmenin
hayatımızdaki faydaları artık
hepimizin bildiği bir gerçek. Bu
farkındalıkla birlikte evcil
dostlarımızın sağlığı ve refahı için
sektör de kendini sürekli
yenilemekte. Onların temel
yaşamsal ihtiyaçlarına dair mama ve
su kapları başta olmak üzere farklı
donanımlara kadar çeşitli ürünler
her geçen gün artmakta. Bizler hem
evcil dostlarımızın yaşam hakkı ve
sağlığı hem de refahı için varız.

İnsanlarımız ile evcil dostlarımızın
bir arada yaşayacakları sağlıklı bir
kent hedefliyoruz. İzmirli
hemsehrilerimizle birlikte  bu
hedefe ulaşacağımıza inanıyoruz”
ifadelerini kullandı. 

Petfood sektörünün Türkiye için
yükselen bir değer haline geldiğine

dikkati çeken Ege Hububat
Bakliyat Yağlı Tohumlar ve
Mamulleri İhracatçıları Birliği
Yönetim Kurulu Başkanı
Muhammet Öztürk, “Petfood
ihracatçısı firmalarımızı bir araya
getirerek, Ticaret Bakanlığı destekli
bir UR-GE Projesi başlatmak
istiyoruz. Bu proje kapsamında,
yüzde 75 devlet destekli eğitim,
danışmanlık, alım heyetleri, fuar
katılımı ve tanıtım gibi imkanlar
sunarak, firmalarımızın uluslararası
pazarlarda rekabet gücünü
artırmayı hedefliyoruz” şeklinde
konuştu.

Törene katılan sektör
temsilcileri ve ziyaretçiler, fuarın
geniş katılımı ve kaliteli

sunumlarından duydukları
memnuniyeti dile getirdi. Görkemli
açılış töreniyle başlayan PET İzmir
2024, 4 gün sürecek. Fuarda yer
alan 200’den fazla katılımcı, 600'ün

üzerinde markasıyla hem sektör
temsilcilerini hem de
hayvanseverleri memnun etmeyi
hedefliyor. PET İzmir 2024, evcil
hayvan sektörüne yönelik geniş bir
ürün ve hizmet yelpazesi sunarken,
katılımcı firmalar çeşitli sunumlar,
gösteriler ve bilgi paylaşımlarıyla

ziyaretçileri
bilgilendirme ve
eğlendirme fırsatına
sahip olacak. Sağlıklı
yaşamı destekleyen
organik, doğal ve
diyet mamaların
tanıtımı yapılacak.
Katılımcılar, bu
ürünlerin içerikleri,
faydaları ve kullanım
önerileri hakkında
bilgi verecek. Akıllı
mama kapları, GPS

takip cihazları ve evcil hayvan
kameralarının canlı
demonstrasyonları ile bu ürünlerin
kullanım alanları ve avantajları
anlatılacak. Tüy ve deri bakımı,
hijyen ürünleri gibi evcil hayvan
bakım ürünleri üzerine detaylı
sunumlar yapılacak. Bu ürünlerin
nasıl kullanılacağı uygulamalı
olarak gösterilecek. Profesyonel
eğitmenler tarafından köpek
eğitimi, temel komutlar, davranışsal
sorunların giderilmesi gibi
konularda canlı eğitim gösterimleri
olacak. Evcil hayvan bakımı ve
güzellik uygulamalarını içeren pet
grooming gösterileri, köpek ve
kedilerin tüy kesimi ve bakımı
konusunda ziyaretçilere görsel bir
şölen sunacak. Ziyaretçiler için evcil
hayvan bakımı, beslenmesi ve
eğitimi konusunda bazı standlarda
uygulamalı atölye çalışmaları
yapılacak. PET İZMİR 2024, hem
evcil hayvan sahipleri hem de sektör
profesyonelleri için zengin bir
deneyim sunarken, katılımcılar
ürün ve hizmetlerini en etkili
şekilde tanıtma fırsatı bulacak. PET
İZMİR 2024, Temizmama ana
sponsorluğunda ve Türk Hava
Yolları'nın resmi havayolu
partnerliğiyle, İzmir Büyükşehir
Belediyesi, İzmir Ticaret Odası,
Ege İhracatçı Birlikleri, KOSGEB,
Köpek Irkları ve Kinoloji
Federasyonu’nun (KIF) desteğiyle
gerçekleştirilecek. 

Mükellefin uyum
maliyeti düşecek
Hazine ve Maliye Bakanlığı,
mükelleflerin uyum maliyetleri ile
bildirim yükümlülüklerini azaltmak,
kayıt dışı ekonominin önüne geçmek
amacıyla çeşitli düzenlemeleri
uygulamaya alıyor. Tebliğlerle
mükelleflerin mükelleflerin uyum
maliyetleri ile bildirim
yükümlülüklerini azaltan, bürokratik
süreçleri ortadan kaldıran ve kayıt
dışı ekonomi ile mücadeleyi
destekleyen bir dizi uygulamaya
ilişkin düzenleme yapıldı. (AA)

OECD’de büyüme
tahmini yükseldi
Ekonomik İşbirliği ve Kalkınma Örgütü
(OECD), Ekonomik Görünüm Raporu'nu
"Köşeyi Dönmek" temasıyla yayımladı.
Buna göre, küresel üretim artışı dirençli
kalmaya ve enflasyonda düşüş süreci
devam ediyor. OECD, dünya çapında
dezenflasyon sürecinin devam
etmesi,reel gelirlerin iyileşmesi ve
birçok ekonomide para politikasının
daha az kısıtlayıcı olmasının talebi
destekleyeceği beklentisiyle bu yıla
ilişkin büyüme tahminini yüzde yüzde
3,2'ye yükseltti. (AA)

Ana kart ithalatı
için düzenleme
Cep telefonlarında kullanılan dizgisi
yapılmış ana kart ithalatı için gözetim
düzenlemesi yapıldı. Bunu önlemek
amacıyla tebliğde değişiklik
yapılarak, ana kartlara ilişkin eşyanın
tanımı "Diğerleri (Yalnızca telefon
cihazlarına ait olan ve üzerine en az
bir komponent dizilmiş ana kartlar)"
olarak yeniden düzenlendi. Buna
göre, söz konusu eşyanın ithalatında
birim gümrük kıymeti olarak adet
başına 100 dolar gözetim
uygulanacak. (AA)

Tire Organize Sanayi Bölgesi (TOSBİ), 30.
kuruluş yılını düzenlenen görkemli bir törenle
kutladı. EBSO Başkan Yardımcısı ve TOSBİ
Müteşebbis Heyet Başkanı Metin Akdaş, yıl
sonunda 500 milyon dolar ihracata imza
atacaklarını belirterek “TOSBİ, Ege
ekonomisinin üretim üssü haline geldi” dedi.
TOSBİ’nin 30. Yıl kutlamasına Tire Belediye
Başkanı Hayati Okuroğlu, dönemin Tire
Kaymakamı ve TOSBİ Müteşebbis Heyet Başkan
Yardımcısı olan Esenyurt Kaymakamı Fatih
Çobanoğlu, TOBB Başkan Yardımcısı ve EBSO
Yönetim Kurulu Başkanı Ender Yorgancılar ile
sanayiciler katıldı. (Haber Merkezi)

Tire Organize’de 
30. yıl coşkusu 

İzmir Kalkınma Ajansı (İZKA) ile Batı Anadolu
Sanayici ve İş İnsanları Dernekleri Federasyonu
(BASİFED), kadın girişimcilerin mimari ve tasarım
alanlarında işlerini güçlendirmek ve girişimci
kadınlara destek olmak amacıyla "Girişimci
Kadınları Güçlendirme - Mimari ve Tasarımda
Kadın Girişimler Programı”nı başlattı. Protokol,
BASİFED Yönetim Kurulu Başkanı Mimar Semiha
Güneş, İzmir Kalkınma Ajansı Genel Sekreteri
Mehmet Yavuz ve Mimarlar Odası Yönetim Kurulu
Başkan Yardımcısı Mihriban Artıktay tarafından
imzalandı. Kadın girişimcilerin mimari ve tasarım
alanlarında işlerini güçlendirmeyi hedefleyen
projenin ilk adımı atılmış oldu. (Haber Merkezi)

Kadın girişimciye
destek tam gaz
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Ege Üniversitesi Senatosu, Rektör Prof. Necdet
Budak’ın başkanlığında toplandı. Toplantıda
Rektör Prof. Dr. Budak tarafından yeni eğitim-
öğretim yılı ile birlikte hizmete giren Çeşme
Turizm Fakültesi Shipley-Altındağ Öğrenci
Yurdu’nun tamamlanmasına öncülük eden ve Ege
Üniversitesine 2019-2024 yılları arasında en fazla
bağış kazandıran Çeşme Turizm Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Bilgehan Gültekin’e başarı plaketi takdim
edildi. Ardından Çeşme Turizm Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Bilgehan Gültekin, bir sunum
gerçekleştirdi. Sunumunda, 2,5 milyon dolarlık
rekor bağışla inşa edilen ve modern bir kampüse
kavuşan Çeşme Turizm Fakültesinin hem
akademik hem fiziki hem de donanımsal
yapılandırılma sürecini anlattı. (Ege Ajans)

EÜ Senatosundan Dekan 
Gültekin’e anlamlı ödül

Menopoz kadınlarda adet döngüsünün ve
doğurganlığın sona erdiği yaşam evresi olarak
tanımlanıyor. Dünya genelinde menopoz yaşı
ortalama 45 – 55 iken ülkemizde kadınlar genellikle
48-51 yaş arasında menopoza giriyor. Menopoza bağlı
olarak östrojen seviyelerinde düşüş yaşanması bir
dizi önemli sorunlara neden olabiliyor. Genellikle ileri
aşamaya dek belirti vermediği için sinsi şekilde
kemik kaybına yol açabilen osteoporoz hastalığı gibi!
Acıbadem Bakırköy Hastanesi Ortopedi ve
Travmatoloji Uzmanı Prof. Dr. Özgür Çetik, menopoz
döneminde kemik kaybının hızlandığına ve bu
durumun da kırılma riskini artırdığına dikkat çekerek,
“Menopozda yaşam kalitesini ciddi boyutlarda
düşüren osteoporoza karşı kemikleri güçlendirmek
önem taşımaktadır” dedi. (Haber Merkezi)

Menopozda “sinsi” gelişen
kemik kaybına dikkat!

Akran zorbalığı yapanı da
maruz kalanı da etkiliyor 
İEÜ Medical Point Hastanesi Psikiyatri Bölümü’nden Dr. Öğr. Üyesi Aslıhan Eslek, “Akran
zorbalığında iki tarafı da ele almak gerekiyor. İlerleyen yıllarda etkileri görülüyor” dedi

Türkiye Büyük Millet Meclisi
(TBMM) akran zorbalığıyla
mücadelede önemli bir adım attı.
TBMM Dilekçe Komisyonu
bünyesinde ilköğretim ve
ortaöğretim kurumlarında ‘Akran
Zorbalığının Araştırılması ve
Alınabilecek Önlemlerin
Belirlenmesi Alt Komisyonu’
kuruldu. Akran zorbalığının
TBMM gündemine girmesinin
önemine vurgu yapan İEÜ
Medical Point Hastanesi
Psikiyatri bölümünden Dr. Öğr.
Üyesi Aslıhan Eslek, “Akran
zorbalığını; aynı yaş grubu içinde
güç açısından eşitsizliği olan
kişilerin özellikle güçlünü
güçsüze uyguladığı bilerek,
isteyerek ve zararlı bir sonuca
uğratmak amacıyla yaptığı
tekrarlayıcı davranışlar olarak
açıklayabiliriz. Bu çok ciddi bir
mesele. Uzun yıllardır hem bizim
hem de eğitimcilerin eğildiği bir
konuydu. Meclis düzeyinde ele
alınması oldukça sevindirici ve bir
karar. Umarım bu komisyonla
birlikte daha bilinçli eğitimler ve
yaklaşımlar olur” dedi.  

Akran zorbalığının hem
maruz kalan hem de
uygulayan için etkilerinden
söz eden Eslek, “Akran
zorbalığında iki tarafı da ele
almak gerekiyor. Hem
zorbalığa maruz kalanda
hem de bunu uygulayanda
ilerleyen yıllarda etkilerini
görüyoruz. Maruz kalan
çocuklar bazı şeyleri
yapamayacağına inanıyor,
kendini değersiz ve eksik

hissedebiliyor. Bu sürekli
işlendiği için birey gençliğinde ve
yetişkinliğinde buna inanır
oluyor. Uygulayan için ise bu
davranış normalleştiği için
ilerleyen yıllarda da farkında bile

olmadan aynı tutumları
sergileyebiliyor.” ifadelerini
kullandı. 

Akran zorbalığıyla mücadele
konusunda hem eğitimcilere hem
de velilere önemli görevler

düştüğüne vurgu yapan
Eslek, “Fiziksel, sözel,
sosyal akran zorbalıkları
oluyor. Son dönemde de
bunlara siber zorbalık da
eklendi. Hepsinde amaç
kişiye bilinçli, tekrarlayıcı
zarar vermek. Hem öğrenci
düzeyinde hem de veliler
üzerinde ayrı ayrı eğitimler
vermek gerekiyor.
‘Çocuktur, normaldir’
demek en yapılmaması

gereken davranış olarak
karşımıza çıkıyor. Davranışlar
tekrarladıkça oturur. Özellikle
ortaokulla beraber o davranış
kalıpları kişilik özelliği şeklinde
geleceğe taşınan özellikler oluyor.
O yüzden ne kadar hızlı
müdahale edilirse o kadar iyi
olur. Verilen eğitimlerle de ilk ve
ortaöğretim düzeyinde çocuklar
ile gençler bu durumu tanırlarsa
akran zorbalığına maruz
kaldıklarında öğretmenlerine
veya ailelerine başvurabilirler.
Çocuklarının davranışlarında
farklılık gören aileler ise ‘Acaba
böyle bir durum mu var?’
düşüncesiyle hareket etmeliler.”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

İzmir İl Milli Eğitim
Müdürlüğü tarafından her yıl
düzenlenen Erasmus+ Deneyim
Paylaşımı Çalıştayı, bu yıl 20-22
Eylül 2024 tarihlerinde Alaçatı
Öğretmenevinde başarıyla
gerçekleştirildi. 2023 yılı
Konsorsiyum üyelerinin yoğun
katılımıyla gerçekleşen çalıştay,
eğitimde dijital dönüşüm ve
yenilikçi öğretim yöntemlerine
yönelik zengin içerikleriyle
eğitimcilere ilham kaynağı oldu.
Çalıştayın bu yılki özel konuğu
uzman Emma Abbate, geleceğin
sınıfları (Future Classroom Lab -
FCL) ve yenilikçi eğitim
yaklaşımları üzerine   eğitim
verdi. Abbate, “düşünen sınıflar”
olarak adlandırdığı FCL konsepti
ile öğretmenlere, öğrencilerin
yaratıcı düşünme, problem çözme
ve iş birliği becerilerini nasıl
geliştirebileceklerine dair
kapsamlı bilgiler sundu.
Çalıştayın bir diğer önemli
konuşmacısı Türkiye Ulusal

Ajansı’ndan Serap Ekmen ve
Sevim Denk oldu. Ekmen,
İzmir’in Erasmus+ projelerinde
sergilediği yenilikçi ve başarılı
çalışmalara vurgu yaparak, şehrin
bu alandaki liderlik rolüne dikkat
çekti. Emma Abbate’nin
rehberliğinde, öğretmenler 21.
yüzyıl sınıflarını sadece bir
öğrenme mekânı olarak değil,
düşünme, yaratıcılık ve iş
birliğinin merkezi haline nasıl

getirebileceklerini keşfettiler. İl
Milli Eğitim Müdürü Dr. Ömer
Yahşi de, "21. yüzyılın değişen
dünyasında eğitim, yalnızca bilgiyi
aktarmaktan öte, geleceğin
ihtiyaçlarına yanıt verecek
becerileri kazandırma sürecidir.
Öğrencilerimizin donanımlı,
yaratıcı ve özgüvenli bireyler
olarak yarının dünyasında söz
sahibi olmalarını istiyoruz" dedi.
(Haber Merkezi)

26 Eylül 2024 Perşembe10 EĞİTİM-SAĞLIKEditör: Kazım Erkmen Tasarım: Sedat Araz

“ÖĞRENCİLERİMİZ 
donanımlı olsunlar!”

Ýzmirin Sesi Kuruluþ Tarihi:10.08.1960
Yýl: 65 Sayý: 20246 26 Eylül 2024 Perşembe

EBEDİ BAŞKAN: Sezer Doðan
İmtiyaz Sahibi Ege Telgraf Gazetecilik ve
Matbaacýlýk Ticaret Anonim Þirketi Adýna

NURTEN DOĞAN

YÖNETİM YERİ
Ýþ Yeri Adresi:İsmet Kaptan Mahallesi

1371 sok.  No:2  Z/3
Kasman Ýþ Haný 
Konak-Ýzmir

Tel:0 232 446 88 47-483 99 66- Faks:0 232 446 88 53
BASIM TESİSLERİ

Arslan Güneydoğu Gazetecilik Matbaacılık ve  Kağıtçılık A.Þ.
İzmir Metal İşleri Sanayi Sitesi 2. Cadde No:93 

Kısıkköy Menderes/ İZMİR 
TEL: 0232 257 67 32 

DAĞITIM
Turkuvaz Dağıtım Pazarlama A.Þ.- ÝZMÝR
E-posta: egetelgraf1960@gmail.com

UETS: 25949-47663-26058
www.egetelgraf.com

YAYIN TÜRÜ: Yerel Süreli Yayýn
Bu Gazete Basýn Meslek Ýlkelerine  uymaya söz

vermiþtir
Gazetemiz AA, İHA, DHA haber ajansları abonesidir.

Pazar günleri ve dini bayramlarda yayınlanmaz.

Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Evlilikte
denge

Bazen evliliklerde çiftler arasında
görülen sorun, geleneksel kadın-
erkek rollerinden beklenilen

davranışlardır.
Kadınların
çalışma
hayatına
girmesiyle iş
yerinde
erkeklerle aynı
mesai saatleri
harcaması,
kadının eve
geldiğinde
kendisinden
beklenen
toplumsal
cinsiyet
rollerini yerine getirirken çeşitli
sorunlar yaşamasına neden olmaktadır. 

Çiftler kendilerinden beklenen
geleneksel cinsiyet rollerinin tam tersi
gibi davranmaya başladığında evde
sorunlar yaşamaya başlamaktadır.
Kadın, kendisinden beklenen ev içi
yükümlülükleri yerine getirememenin
verdiği stres ve eşinin kendisinden
beklediği duygusal ve fiziksel yakınlık
kadının kendi içinde çelişkiler
yaşamasına neden olmaktadır. 

Kadının içsel olarak kendisi için
istediği taleplere cevap verememesi
varoluşsal sorunlar yaşamasına neden
olmaktadır. İş yerinde kendisinden
beklenen iş gücü ve evde kendisinden
beklenen ev içi yükümlülükler, kadının
iş ve ev arasında gereken dengeyi
tutturmada sorunlar yaşamasına neden
olmaktadır. Gerek iş yerinde gerekse
evde kendisinden talep edilen işlerin
giderek artması kadının daha çok stres
yaşamasına ve kendini tükenmiş
hissetmesine neden olmaktadır. 

Her ne kadar artık kadınlarda
erkekler gibi aynı işlerde mesai harcasa
da eve geldiğinde ev işleri için beklenen
sorumluluk kadınlarda erkeklere göre
hala daha fazladır. Kadınların yaşadığı
gerilimin altında yatan ana neden, ev
işleri ve çocuk bakımı konusunda
erkekten çok daha fazla yük almış
olmalarıdır. Erkekler, ev içi işlerde
kadınları her ne kadar desteklese de,
kadının kendi içinde yaşadığı suçluluk,
toplumun kendisinden beklediği baskı
kendisini sıkışmış hissetmesine neden
olmaktadır. Her şeyi aynı anda yapma ve
yetiştirme isteği, farkında olmadan
kadının kendine ayırdığı sosyal
zamanlardan kısmasına da neden
olmaktadır. Kendine iyi gelen faaliyetleri
giderek azaltan kadın yaşadığı
tükenmişlik hissinden dolayı eşini ve
evliliğini suçlayabilir. 

İş ve ev arasındaki rollerde gerekli
dengeyi tutturamayan çiftler, bazen
rollerine öyle kaptırırlar ki evliliklerinin
devam etmesi için ihtiyaçları olan
romantizmin giderek azalmasına neden
olmaktadır Giderek azalan duygusal ve
fiziksel yakınlık çiftlerin zamanla
evliliklerinden aldığı doyumu da
düşürür.

Evliliklerde ev içi sorumluluklar
kadar, arkadaşlık, romantizm, duygusal
ve entellektüel çekimde gibi bu tür
yakınlık ihtiyaçları karşılanması
önemlidir. Diğer türlü evlilk,
sorumluluklar altında ezilip can sıkıcı
olmaya başlar. Bu yüzden çiftlerin hem
kendileri ile hem de birbirleri ile
geçirecek iyi zaman faaliyetlerine en az
ev içi sorumluluklar kadar önem
vermesi önemlidir.

Sevgilerle 

AYKAÇ

YAKIN İLİŞKİLER
MELEKmelek.aykac1@saglik.gov.tr
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KADROSUNDA 5 Sambacı
bulunan sarı-kırmızılılarda
oyuncular 5 maç sonunda takıma
önemli katkılar sağladı. Geçen
sezonun devre arasında
Brezilya'nın Atletico Paranaense
takımından gelen forvet Romulo,
gollerine Süper Lig'de de devam
etti. 1'inci Lig'in ikinci devresinde
forma giymeye başlayan 22
yaşındaki golcü 13 maçta 5 gol atıp
3 asist yaparken, takımın Süper
Lig'e yükselmesinde pay sahibi
oldu. Romulo, sezon başında ise
bonservisiyle Göztepe'ye geldi.
Süper Lig'de 5 maça çıkan oyuncu
445 dakika sahada kalıp 2 gol attı.
Fenerbahçe ve Bodrum FK ağlarını
havalandıran Sambacı, Stanimir
Stoilov'un hücumdaki önemli kozu
oldu. Romulo gibi geçen sezonun

devre arasında İzmir ekibine imza
atan stoper Heliton da savunmanın
sigortası haline geldi.
Bulgaristan'ın CSKA 1948 Sofia
ekibinden kadroya dahil edilen
Heliton güçlü fiziği ile rakip
forvetlere kolay kolay geçit
vermedi. Hücuma da katkı sunan 28
yaşındaki futbolcu geçen sene 1'inci
Lig'de 16 maçta forma giyip 1 gol
attı. Bu yıl ise 5 maçın tamamında
oynayan Heliton 450 dakika sahada
kaldı ve deplasmanda 1-1 berabere
biten Alanyaspor karşılaşmasında
gol sevinci yaşadı. Göztepe'nin yaz
döneminde Güney Kıbrıs Rum
Kesimi temsilcisi AEL'den aldığı sol
bek Djalma Silva da beğeni topladı.
Stoilov'un tüm maçlarda görev
verdiği 30 yaşındaki futbolcu 1 gol
attı, 1 de asist yaptı.

Takımın diğer Brezilyalısı forvet
Juan Silva Kayserispor
karşılaşmasında ilk golünü
kaydetti. Sau Paulo takımından
gelen Juan, Kayserispor maçında
ilk gol sevincini yaşarken, 2'nci
haftadaki Fenerbahçe maçında ise
vatandaşı Romulo'ya 90+6'ncı
dakikada asist yaptı, müsabaka 2-2
berabere bitti.

İlk kez Kayserispor'a karşı
Göztepe forması giyen orta saha
Victor Hugo son 6 dakika
oynamasına rağmen umut verdi.
Orta sahadan aldığı toplarlarla
dikine ceza sahasına gidip
tribünleri heyecanlandıran Hugo da
alkış topladı. Son olarak Flamengo
takımında top koşturan 20
yaşındaki Hugo, İngiliz
Southampton'dan kiralandı. (DHA)

Altay beyaz 
sayfa açacak
TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta üst üste
aldığı 2 mağlubiyetle düşüşe geçen
Altay, pazar günü evinde oynayacağı
Fethiyespor maçını kazanarak yeni bir
sayfa açmayı hedefliyor. Ligde 4
puanla 13'üncü sırada yer alan siyah-
beyazlılar, 1 puan ve 1 basamak
altındaki rakibini dize getirerek iç
sahadaki galibiyet hasretine son
vermek istiyor. Alsancak Mustafa
Denizli Stadı'ndaki son galibiyetini
geçen sezon 23 Şubat'ta Giresunspor'u
1-0 mağlup ederek alan İzmir
temsilcisi, sezon sonuna kadar
taraftarının önünde oynandığı son 5
maçı kaybetti. (DHA)

Kaf Kaf seriyi sürdürmek istiyorKaf Kaf seriyi sürdürmek istiyorKaf Kaf seriyi sürdürmek istiyorKaf Kaf seriyi sürdürmek istiyorKaf Kaf seriyi sürdürmek istiyorKaf Kaf seriyi sürdürmek istiyorKaf Kaf seriyi sürdürmek istiyorKaf Kaf seriyi sürdürmek istiyorKaf Kaf seriyi sürdürmek istiyorKaf Kaf seriyi sürdürmek istiyorKaf Kaf seriyi sürdürmek istiyorKaf Kaf seriyi sürdürmek istiyorKaf Kaf seriyi sürdürmek istiyor
İzmir’in köklü kulüplerinden Karşıyaka,

TFF 3. Lig 1. Grup’ta oynadığı son iki 
maçını kazanarak galibiyet serisini başlattı

KARŞIYAKA, lige etkili bir giriş yaparak
bu iddiasını güçlendirdi. Ligin ilk haftasında
Kırşehir FSK ile evinde berbere kalan Kaf-
Kaf, daha sonra ikinci hafta mücadelesinde
Bulvarspor’u deplasmanda 3-0 mağlup
etmeyi başardı. Bu çıkışını sürdüren yeşil-
kırmızılılar, geçtiğimiz hafta sonu oynanan
müsabakada 23 Elazığ FK’yı iç sahada 2-0
mağlup ederek ilk 3 hafta itibarıyla 2
galibiyet 1 beraberliğe imza atarak 7 puan
topladı. Böylece oynadığı son iki
karşılaşmayı kazanan yeşil-kırmızılılar,
galibiyet serisinin de fitilini ateşledi.
Teknik direktör Mustafa Reşit Akçay’ın da

oyuncularla yaptığı toplantıda rehavete
kapılmadan ayaklarımızın yere sağlam
basması gerekiyor dediği ve bu konuda
uyarılarda bulunduğu ifade edildi.
Karşıyaka’nın 65 yaşındaki Teknik
Direktörü Mustafa Reşit Akçay, ligin ilk 3
haftasında defans hattında hiçbir
değişikliğe gitmemesi dikkatleri çekti.
Tecrübeli file bekçisi Hakan Canbazoğlu
kalede yer alırken, defansın sağında ise
Cenk Ahmet Alkılıç görev aldı. Stoperlerde
Abdülkadir Öksüz ve İsmail oynarken, sol
bekte ise altyapı patentli sol bek Ferdi
yerini aldı. (İHA)
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Manisa FK'nın
gözü yüksekte
1'İNCİ Lig'de sezonun ilk
haftasında İstanbulspor'a
deplasmanda yenildikten sonra
çıktığı 5 maçta bileği bükülmeyip 3
galibiyet, 2 beraberlikle zirve
yarışında üçüncü sıraya tırmanan
Manisa Futbol Kulübü, yükselişini
sürdürmeyi hedefliyor. Ligde
Kocaelispor ve Yeni
Malatyaspor'la oynadığı son iki
maçını üst üste kazanarak seri
yakalayıp 11 puana ulaşan siyah-
beyazlı ekip, bu yıl Süper Lig
yarışından kopmak istemiyor.
Ligde dördüncü yılını geçiren
Manisa temsilcisi geçen sezon da
ilk 5 haftada 11 puan aldıktan
sonra 9 hafta boyunca galibiyete
hasret kalıp sezonu düşme
hattının kıl payı üzerinde
tamamlamıştı. Bu hafta Boluspor
deplasmanına çıkacak Manisa FK,
yine kazanarak zirveye çıkmanın
hesaplarını yapıyor. (DHA)

Fotoğraf: Erkan Kart

Altınordu’da
Cemali gitti
ALTINORDU’YA yaz transfer
döneminde katılan orta saha oyuncusu
Halil Can Cemali’yle karşılıklı
anlaşılarak yollar ayrıldı.TFF 2. Lig
Beyaz Grup’ta sezona şampiyonluk
parolasıyla başlayan Altınordu, yaz
döneminde Uşakspor'dan kadrosunu
kattığı orta saha oyuncusu Halil Can
Cemali’yle karşılıklı anlaşılarak
yollarını ayırdı. Kamp dönemindeki
performansıyla teknik heyetten geçer
not alamayan 21 yaşındaki oyuncu,
başka kulüplere kiralık gönderilmek
istense de oyuncuya kulüp bulunamadı.
Transfer döneminin sona ermesiyle
kulüp bulamayan ve takımdan
gönderilmesine karar verilen Halil Can
Cemali takımdan ayrıldı. (İHA)
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TÜRKİYE Spor Yazarları
Derneği (TSYD) İzmir
Şubesi'nin geleneksel
olarak düzenlediği
10'uncu TSYD İzmir
Voleybol Turnuvası'nda
ilk gün Arkas Spor,
Altekma'yı tie-break
sonucu 3-2 mağlup etti.
Efeler Ligi takımları
arasında yeni sezon
öncesi Atatürk Voleybol
Kompleksi'nin ev
sahipliğinde yapılan

organizasyonda ilk gün
İzmir ekipleri Arkas ile
Altekma derbide karşı
karşıya geldi. Çekişmeli
geçen maçın setleri 21-
25, 25-20, 25-19, 24-26
ve 15-13 sonuçlandı.
Toplam 3 gün sürecek
TSYD İzmir Voleybol
Turnuvası'nda ikinci gün
bugün saat 14.30'da
Arkas Spor-Ziraat
Bankkart maçı
oynanacak.

ERKAN
KART

3-2

Fotoğraf: Erkan Kart
Stanimir
Stoilov
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“Yakala Bırak Yaşat” mottosuyla Avek ana sponsorluğunda
düzenlenen turnuvaya amatör balıkçılık tutkunlarının yanı sıra
ünlü isimler de kurdukları takım ve tekneleriyle katılacak. Bu
yıl Türk ve yabancı bayraklı 50’den fazla tekne ile 300’den fazla
amatör balıkçının, turnuvanın ev sahipliğini üstlenen Çeşme
Marina’dan denize açılması beklenirken, Ege suları bir kez
daha kıyasıya mücadeleye sahne olacak. (Haber Merkezi)

Fuar Açıkhava
Buika’ya hazır
Grammy ödüllü İspanyol şarkıcı Buika,
Türkiye turnesi kapsamında Bilkent
Odeon'da müzikseverlerle buluştu.
Buika, aralarında "No Habra Nadie En El
Mundo", "La falsa moneda" ve "Mi nina
Lola" isimli eserlerin de olduğu sevilen
şarkılarını seslendirdi. Besteci, söz
yazarı ve yorumcu Buika, eserlerinde
flamenko, soul, Afrika müzikleri, R&B,
rumba ve caz gibi farklı müzik türlerini
bir araya getiriyor. Şarkıcı, 28 Eylül'de
ise İzmir Kültürpark Açıkhava
Tiyatrosu'nda konser verecek. (AA)

AKTİF GÖREVDELER
İzmir Büyükşehir Belediyesi İtfaiye
Daire Başkanlığı, her birimde
olduğu gibi son yıllarda kadın
itfaiyeci sayısında da artışa gitti.
Bin 170 personel, birlikte omuz
omuza yangından yangına koşuyor.
Şoför, itfaiye eri gibi her alanda 
sıkı bir eğitimden geçen ateş
savaşçısı kadınlar, yangınlarda
aktif olarak görev alıyor.
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ÖRNEK OLUYORLAR
Sayısız “canlar” kurtaran ve ihbardan
ihbara koşan kadın itfaiyeciler,
yetenekleriyle göz doldurarak tüm
kadınlara örnek oluyor. İtfaiye eri
olarak görev yapan Simge Akbulut, 30
Ekim 2020 İzmir depreminde enkaz
altında kaldı. İtfaiyecilerin kurtardığı ve
yaşama döndürdüğü Akbulut, şimdi
itfaiyecilik mesleğini yapmanın
gururunu yaşıyor. (İHA)
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Bornova Belediyesi’nin Avrupa
Hareketlilik Haftası etkinlikleri,
İzmir Büyükşehir Belediyesi ile
ortaklaşa düzenlenen  Otomobilsiz
Kent Günü’nde zirve yaptı. Spor
aktiviteleri, bisiklet turları ve
Homeros Kayadibi’nde düzenlenen
fidan dikimi gibi etkinliklerle çevre

dostu ulaşım ve sağlıklı yaşam
konularına dikkat çekildi. Başkan
Ömer Eşki, bu tür etkinliklerin
sürdürülebilir bir geleceğe adım
atma ve Bornova’yı daha yeşil bir
kent haline getirme hedeflerine
önemli katkılar sunduğunu
vurguladı. (Haber Merkezi)

Türk sanat
müziğinin
unutulmaz
isimlerinden Zeki
Müren, ölümünün
28'nci yılında son
zamanlarını
geçirdiği Bodrum’da
verilen konserde
şarkılarıyla anıldı.
Oyuncu Hakan
Bilgin'in

sunuculuğunu yaptığı konserde, sanatçılar
Umut Akyürek ve Hakan Aysev, Muğla
Büyükşehir Belediyesi Senfoni Orkestrası
eşliğinde sahne aldı. Sanatçinin binlerce
hayranı konsere ilgi gösterdi. Zeki Müren'e ait
eserlerin seslendirildiği konserde,
müzikseverler şarkılara eşlik etti. Sanatçılar
Aysev ve Akyürek, Zeki Müren'i anmaktan
duydukları memnuniyeti dile getirerek
dinleyicilere teşekkür etti. (AA)

Editör: HAKAN SERBEST

‘Sanat güneşi’
anısına konser

Kemalpaşa Yörük Türkmen Eğitim Kültür
Dayanışma ve Yardımlaşma Derneği’nin
düzenleyeceği keşkek ve yaren gecesi 5 Ekim
Cumartesi yapılacak. Etkinliği Kemalpaşa
Belediye Başkanı Mehmet Türkmen’in
katkılarıyla düzenlediklerini hatırlatan
Kemalpaşa Yörük Türkmen Derneği Başkanı
Mehmet Demir, “Yaren gecemizi değerli
sunucumuz Sebile Eke hanımefendi sunacak.
Programa sırasıyla Ramazan Demir ve ekibi,
Fuat İlbeyi ve ekibi, Sevim Arslan ve halk
oyunu ekibi, Tamer Karademir, yöresel
sanatçı Çambelli Halil Düzman, Türk halk
müziği sanatçısı Sultan Bacı, Yörükoğlu Kemal
Özgün ve Yörükkızı Fatoş Kadıoğlu sahne
alarak bize unutulmaz bir gece yaşatacaklar”
dedi. (Haber Merkezi)

Keşkek ve yaren
gecesi 5 Ekim’de

Tasarım: PELİN PEKEDİS
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Sportif balıkçılıkta Avrupa’nın en
popüler turnuvaları arasında gösterilen
ve 17. Kez düzenlenen “Big Fish 
Çeşme 2024” bugün başlıyor
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Erzurum'a 145, İspir ilçesine ise
25 kilometre uzaklıkta bulunan
Yedigöller, Kaçkar Dağları'nın
büyüleyici tepeleri ve tertemiz
havası ile eşsiz bir doğal
güzellik sunuyor. Yedigöller,
bölgedeki değişik boyutlarda 10
göl ve 4 bin metreyi bulan zirve
dağlarıyla misafirlerini
ağırlıyor. (İHA)
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